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kovinotehna 
Prodajaj center Prevalje 
Vse za vas in vaš dom 

Predsednik republiškega sveta ZSS Marjan Orožen na obisku v Titovem Velenju 

Obisk Marjana Orožna 
V torek je obiskal občino Vele-

nje predsednik republiškega sveta 
Zveze sindikatov Slovenije Mar-
jan Orožen. 

Že zjutraj se je sestal s pred-
stavniki družbenopolitične skup-
nosti, ki so gosta seznanili z re-
zultati velenjskega gospodarstva 
v prvih devetih mesecih letos. 
Posebno so poudarili, da kljub 
dobremu delu, z rezultati nika-
kor ne moremo biti zadovoljni. 

Na sozdu Rek Frani: Leskošek 
— Luka pa so predsednika slo-

venskih sindikatov seznanili z 
družbeno — ekonomskim polo-
žajem Rudnika lignita Velenje. 

Ta 5350 članski kolektiv stremi 
za tem, da bi letos že 5. zapored 
dal slovenskemu gospodarstvu 5 
milijonov ton lignita. Rudarji bo-
do do konca leta delali vse sobo-
te in tako tudi široki potrošnji 
namenili 125 tisoč ton lignita 
več, kot so prvotno načrtovali. 

Kljub dobremu delu pa sistem-
ska izguba, s katero se delavci te-
ga kolektiva nikakor ne morejo 

sprijazniti. Pri doseganju in celo 
preseganju načrtovane proizvod-
nje, pri delu'ob prostih sobotah 
je nevzdržno, da so po rezultatih 
izgubarji, da pišejo sanacijske 
programe, da se morajo zato za-
govarjati na vseh mogočih usta-
novah in to vse zaradi tega, ker 
je cena lignita še vedno precej 
nižja od družbeno dogovorjene. 

Rudarji so se že dogovorili, da 
bodo 8. decembra letos delali 
udarniško. Na akcijo so povabili 
tudi Marjana Orožna in obljubil 

jim je, da se je bo udeležil, če bo 
le mogel. 

Po pogovorih na rudniku si je 
gost ogledal tudi ugreznine, po-
sledico rudarjenja v dolini ter iz-
gradnjo nadomestnih objektov 
Preloge. 

Popoldan pa je obiskal še dve 
delovni organizaciji: Vegrad in. 
Zdravstveni center Velenje. Na 
razširjeni seji predsedstva OS 
ZSS Velenje pa je Marjan Oro-
žen člane seznanil z aktualno 
problematiko v Sloveniji in Jugo-
slaviji. 

Občina Velenje 

Osnutek družbenega plana v 
javni razpravi 

Pripravi planskih dokumen-
tov za naslednje srednjeročno 
ii dolgoročno obdobje name-
njajo člani izvršnega sveta 
skupščine občine Velenje za-
res veliko pozornosti, saj želi-
jo narediti vse, da bi bili ti do-
kumenti dobro pripravljeni, 
da bi celovito opredeljevali 
naš nadaljni razvoj. 

Na zadnji seji so določili 
osnutek družbenega plana 
občine Velenje, ki so ga dali 
do konca meseca tudi v ja-

vno obravnavo. V celoti bo 
objavljen v prihodnji številki 
Našega časa, o tem pa bodo 
govorili tudi delegati občin-
ske skupščine. Prav je, da v 
času javne razprave v vseh 
okoljih temeljito pregledamo 
osnutek tega dokumenta ter 
podamo morebitne pripombe 
in stališča. To je še toliko 
bolj pomembno, ker imamo 
za naslednje srednjeročno 
obdobje želja mnogo več kot 
pa bo denarja, torej bo treba 

jasno opredeliti, kaj bomo 
uresničili in kaj bo ostalo ne-
razrešenega za naslednja le-
ta. V naslednjih petih, letih 
namreč nikakor ne bomo 
smeli gospodarstva obreme-
njevati bolj kot doslej, to pa 
pomeni, da bomo morali 
marsikatero nalogo, ki so jo 
posamezne samoupravne in-
teresne skupnosti dale v te 
plane, črtati. Katero, to je še 
kako pomembno vprašanje, 

Z novimi proizvodi bele tehnike v 
višji cenovni razred 

Sestavljena organizacija združenega dela Gorenje je letos že dese-
tU pripravila razstavo dosežkov in razvojnih hotenj. Letošnji jubilejni 
fcaeti »Poslovni dnevi Gorenja« so doživeli izredno široko odmevnost. V 
faeh od 21. do 31. oktobra se je v Rdeči dvorani v Titovem Velenju zvr-
stilo okrog 3.000 Gorenjevih poslovnih partnerjev iz domovine in tujine. 
Z zanimanjem pa so si predstavitev Gorenja ogledali zraven delavcev 
Gorenja tudi številni delovni ljudje in občani velenjske, mozirske, žal-
ske, celjske, slovenjgraške in drugih občin. 

Obiskovalci te že tradicional-
ne Gorenjeve manifestacije so 
bili navdušeni nad številnimi 
predstavljenimi proizvodnimi 
novostmi, sestavnim delom po-
nudbe tega poslovnega sistema 
za leto 1986, tako za tuja kot za 
domače tržišče. Obiskovalci so 

(Dalje na 4. strani) 

ki mu moramo zares nameni-
ti vso pozornost. 

Na zadnji seji so člani iz-
vršnega sveta potrdili tudi os-
nutke odlokov o davku na 
promet nepremičnin v občini 
Velenje, o spremembah in 
dopolnitvah odloka o poseb-
nem občinskem davku od 
prometa proizvodov in od 
plačil za storitve, sporazum o 
usklajevanju davčne politike 
v občinah širšega celjskega 
območja za obdobje 
1986—1990 ter odlok o spre-
membah in dopolnitvah 
odloka o davkih občanov. 
Omenjene odloke in dopolni-
tve bodo obravnavali tudi de-
legati občinske skupščine, 
(mz) 

Modernizacija 
celjske bolnišnice 

V naši občini smo v zad-
njem letu že velikokrat 
obravnavali na različnih sa-
moupravnih organih in druž-
benopolitičnih organizacijah 
problematiko zdravstva. 
Koncept nadaljnjega razvoja 
zdravstva v občini smo spre-
jeli na skupnem zasedanju 
občinske skupščine in občin-
ske zdravstvene skupnosti. 

Mnogo dilem se je poraja-
lo zlasti ob nadaljnjem raz 
voju bolnišnice Topolšice. 
Nedorečenost glede njenega 
nadaljnjega položaja, je bil 
tudi eden izmed razlogov, da 
začenjamo akcijo za zbira-
nje sredstev za modernizaci-

ju bolnišnice Celje mnogo 
kasneje kot v drugih občinah 
celjskega območja. 

Ker nam ne more biti vse-
eno, kako so sprejeti in zdra-
vljeni bolniki, je prav, da se 
vključimo v akcijo za poso-
dobitev te bolnišnice. Seveda 
se bomo delovni ljudje in ob-
čani prostovoljno odločali, 
kako in na kakšen način bo-
mo pomagali pri tej človeko-
ljubni akciji. 

Celovito informacijo in 
stališča o tej problematiki 
družbeno-političnih organi-
zacij in izvršnega sveta skup-
ščine občine Velenje obja-
vljamo na tretji in četrti 
strani. 

Pravobranilci v Titovem Velenju 

Dva posveta 
Prejšnji torek je bil na delov-

nem obiskli v naši občini republi-
ški pravobranilec samoupravlja-
nja s svojimi namestniki, pri nas 
pa so bili tudi družbeni pravobra-
nilci iz slovenskih občin v katerih 
so sedeži delovnih organizacij soz-
da Gorenje. 

V pogovorih s poslovodnimi 
delavci Gorenja in predstavniki 
samoupravnih organov in druž-
beno političnih organizacij so 
pravobranilci pokazali posebno 
zanimanje za aktivnosti, ki so v 
Gorenju potekale po prenehanju 
ukrepa družbenega varstva. To je 
predvsem področje samoupra-
vne zakonodaje in nagrajevanja 

Društvo upokojencev Titovo Velenje 

Volilne konference 
v decembru 

Člani izvršilnega odbora Dru-
štva upokojencev Titovo Velenje, 
so na zadnji seji, ko so med dru-' 
gim spregovorili tudi o poteku 
tedna upokojencev, sklenili, da 
naj bi bile vse letne konference 
društev upokojencev v velenjski 
občini v času 1. do 8. decembra le-
tos. 

Člani izvršilnega odbora dru-
štva upokojencev so sklenili tudi, 
da bodo ob prazniku republike, 
29. novembru, obiskali vse nepo-
kretne, teh je trenutno 35. Pred 

iztekom leta pa bodo nekateri 
člani društva obiskali vse upoko-
jence, stare nad 80 let, 146 jih je, 
jih skromno obdarili in jim vo-
ščili srečno novo leto. 

Na seji so razpravljali tudi o 
prispevkih za modernizacijo celj-
ske bolnišnice in se dogovorili, 
da naj bi to vprašanje obravna-
vali velenjski upokojenci na svo-
jih letnih konferencah in se na 
njih tudi odločili, koliko naj bi 
vsak- prispeval za dograditev 
omenjene bolnišnice. B. M. 

po rezultatih dela, zanimale pa 
so jih tudi druge težave in dile-
me, ki so se pojavljale ob sanaci-
ji te sestavljene organizacije. Iz-
menjali so tudi izkušnje, kako so 
posamezna vprašanja razrešili v 
drugih občinah, kjer so sedeži 
delovnih organizacij Gorenja in 
kakšna je bila-pomoč družbeno 
političnih organizacij. 

Srečanje v Titovem Velenju pa 
so pravobranilci izkoristili tudi 
za obisk na Centru srednjih šol, 
kjer še oblikujejo ustrezno samo-
upravno organiziranost in jim 
zato koristi tudi takšen posvet. V 
razgovoru je bilo temeljito pre-
tehtano trenutno stanje in želje 
te delovne organizacije, ki skuša 
z novo samoupravno organizira-
nostjo doseči predvsem še bolj 
učinkovito in kakovostno peda-
goško delo. Možnosti bodoče or-
ganiziranosti je več, na posvetu 
pa je bilo dogovorjeno, da se 
predlog samoupravne organizi-
ranosti dopolni z elementi druž-
benoekonomske upravičenosti, 
ker bi se potem delavci laže 
opredelili o ustrezni obliki nove 
organizacije. 

r v\ 

beni pravobranilec samoupravlja-
nja Slovenije in družbeni pravo-
branilci samoupravljanja iz občin, 
kjer so Gorenjeve delovne organi-
zacije itd. 

Jubilejno, deseto razstavo do-
sežkov in razvojnih hotenj Gore-
aja, so obiskali tudi France Popit, 
predsednik predsedstva SR Slove-
nije, Lojze Briški, član predsed-
stva SR Slovenije, Dušan Šinigoj, 
predsednik izvršnega sveta skup-
ščine SR Slovenije, Janez Boho-
rič, podpredsednik izvršnega sveta 
skupščine SR Slovenije, Marjan 
Orožen, predsednik republiškega 
sveta ZSS, predsedniki občinskih 
skupščin, oziroma izvršnih svetov 
občin, kjer so Gorenjeve delovne 
organizacije, predsedniki občin-
skih svetov zveze sindikatov občin, 
kjer so sedeži delovnih organizacij 
Gorenja, predstavniki JLA, druž-

V okviru »Poslovnih dni Gore-
nja« pa so se srečali tudi najodgo-
vornejši poslovodni delavci sesta-
vljenih organizacij združenega de-
la Gorenje in Iskra. 

3. septembra letos je ogenj uničil gospo-
darsko poslopje Antona Punčuha v strminah 
Čfete nad Nazarjami. V nedeljo, 3. novem-
bra, pa so na tej domačiji slavili izjemno de-
lovno in solidarnostno zmago — novo gospo-
darsko poslopje je bilo zgrajeno v rekordnih 
dveh mesecih, kar je v teh razmerah skorajda 
nemogoče. Povedati velia. da je bilo poslopje 

zgrajeno izključno s solidarnostjo in prosto-
voljnim udarniškim delom. 

Na prvem posnetku je novo in lepo poslop-
je, na drugem pa predsednik gradbenega od-
bora predaja ključe gospodarju Antonu Pun-
čuhu. Več o tem izjemnem dogodku v prihod-
nji številki. 
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Delegacije pobratenih občin 

Sodelovanje naj bi 
razširili tudi na 

gospodarsko področje 
Na poslovne dneve Gorenja, ki so jih letos na predlog Savinjsko 

Šaleške gospodarske zbornice razširili s prikazom dosežkov gospodar-
stva velenjske in mozirske občine, so povabili gospodarske delegacije 
pobratenih občin. 

Vabilu občine Velenje so se 
odzvale delegacije občin Suboti-
ca (predsednik izvršnega sveta, 
pomočnik generalnega direktor-
ja DO Sever in pomočnik gene-
ralnega direktorja trgovske delo-
vne organizacije te občine), Pu-
carevo (predsednik izvršnega 
sveta in direktor zdravstvene or-
ganizacije) iz Vrnjačke Banje pa 
so obiskali naše mesto predsed-
nik izvršnega sveta, predsednik 
OK SZDL ter direktor ene večjih 
trgovskih delovnih organizacij. 

Ob tej priložnosti so pripravili 
razgovore na katerih so sodelo-
vali predstavniki družbeno poli-
tične skupnosti Velenja in gospo-
darstva. Na teh razgovorih so že-
leli, kot je povedal predsednik iz-
vršnega sveta skupščine občine 
Velenje Miran Arzenšek, doseči, 
da v prihodnje sodelovanje med 
pobratenimi občinami ne bi te-
meljilo le na kulturnem področju 
in na izmenjavi obiskov ob ob-
činskih in drugih praznikih, tem-
več, da bi ga razširili tudi na go-
spodarsko področje, torej naj bi 
vzpostavili sodelovanje s posa-
meznimi organizacijami združe-
nega dela, izmenjavali pa naj bi 
tudi izkušnje tako s področja go-
spodarstva kot negospodarstva. 

»Če bi ocenjeval rezultate tega 

obiska,« je dejal Miran Arzen-
šek, »bi se verjetno prenaglil. 
Vendar pa vseeno lahko rečem, 
da smo se vendarle dogovorili za 
nekaj konkretnih aktivnosti. Ta-
ko bo delegacija občine Pucare-
vo že ta mesec obiskala Zavod za 
urbanizem, saj imajo v tej občini 
ravno na tem področju precejš-
nje pfobleme, ponovno pa naj bi 
vzpostavili tesnejše odnose tudi 
med ESO in tovarno Jedinstvo iz 
Pucareva. S Subotico nismo do-
rekli večjih sodelovanj, razen so-
delovanja Gorenja in Severja, 
pobratene Vrnjačke Banje je 
prav tako pokazala velik interes 
za sodelovanje z Zavodom za ur-
banizem, tesneje pa naj bi sode-
lovala njihova zdravilišča in naša 
zdravilišča. Predvideli smo tudi 
izmenjavo gostov. Želeli so tudi, 
da jim Rudnik lignita Velenje iz-
dela oceno o njihovih zalogah li-
gnita. 

Na teh razgovorih smo se do-
govorili, da preidemo na trajnej-
še oblike gospodarskega sodelo-
vanja in si tudi obljubili, da si vsi 
skupaj prizadevamo, da ne bo 
ostalo le pri razgovorih, temveč, 
da bo sodelovanje tudi v praksi 
zaživelo.« 

- (niz) 

Ljubljanska banka Temeljna banka Velenje 

Pogoji za združitev bank še niso izpolnjeni 
Letošnji svetovni dan varčevanja je v okviru Ljubljanske banke le-

tos potekal pod geslom Leto mladih. To pomeni, da se je Ljubljanska 
banka odločila, da nameni še več pozornosti mladim varčevalcem, da jim 
privzgoji kulturo varčevanja. 

Ljubljanska banka Temeljna 
bcinka Velenje namenja mladim 
že vrsto let veliko pozornosti. Ta-
ko zelo uspešno delujejo z njeno 
pomočjo šolske hranilnice na ve-
čini osnovnih šol velenjske in 
mozirske občine. Tovrstno varče-
vanje bi želeli vpeljati tudi v 
srednje šole, vendar jim to doslej 
še ni uspelo. Pomembna je bila 
uvedba mladinske varčevalne iz-
kaznice s pomočjo katere opra-
vljajo mladi vse bančne posle sa-
mostojno. 

31. oktober pa je tudi čas, ko 
na bankah ocenijo svoje delo, ko 
ugotavljajo, koliko so bili uspe-
šni. Kot je povedal direktor Lju-
bljanske banke Temeljne banke 
Velenje Rudi Gabrovec, so letos 
dosegli pomembne premike na 
področju varčevanja predvsem 
pri občanih, saj se je v strukturi 
bančne bilance precej povečal 
delež hranilnih vlog občanov. 

Tako imajo ti v banki že skoraj 
sedem milijard dinarjev, kar je 
četrtina bilančne vsote banke. Ža 
dosego tega je bilo potrebnih ve-
liko naporov delavcev banke, di-
rektor pa poudarja, da niso za-
dovoljni s svojim poslovanjem, 
imajo obilico kadrovskih težav, 
vendar pa menijo, da bo kmalu 
bolje, saj bodo poslovanje poso-
dobili, dobili bodo terminale in 
nabavili tudi centralni računal-
nik. Tako upajo, da bodo imeli 
že pri pripisu obresti za letošnje 
leto veliko manj težav kot v pre-
teklosti, medtem ko pripis obre-

sti v naslednjih letih ne bi smel 
več biti nikakršen problem 

Precej težav povzroča delav-
cem banke veliko število odprtih 
računov, saj jih imajo kar okoli 
200 tisoč, vemo pa, da je obča-
nov štirikrat manj: Na nekaterih 
vlogah se že več let ni nič spre-
menilo, zneski pa so majhni. 

Vendar pa tudi takšna vloga 
predstavlja za banko strošek, saj 
zahteva povsem enako obdelavo 
kot ostale. 

Na banki si tudi želijo, da bi 
občani vendarle posredovali po-
datke, kam naj jim banka pripiše 
obresti z deviznih vlog, saj so 
uvedli tako imenovane trajnike 
in s tem omogočili računalniško 
obdelavo. V teh dneh so že na 
voljo obrazci, ki naj jih občani 
izpolnijo in posredujejo banki in 
s tem omogočijo hitrejše in učin-
kovitejše poslovanje. Lani je to 
naredilo le 15 odstotkov obča-
nov. Ti letos nimajo več nobenih 
obveznosti, banka jim bo obresti 

avtomatsko pripisala. « 

V občinah Velenje in Mozirje 
prejema svoje osebne dohodke 
preko banke že 93 odstotkov 
vseh zaposlenih. To predstavlja 
na eni strani banki precejšnja 
sredstva, na drugi strani pa pov-
zroča v določenih dneh veliko 
gnečo na blagajniških okencih, 
saj postaja na tak način banka iz-
plačilno mesto delovnih organi-
zacij. Na banki upajo, da bodo 

te težave v prihodnosti odpravili, 
saj razmišljajo o nabavi banko-
matov — posebnih avtomatov za 
izplačilo denarja. 

Z direktorjem Ljubljanske 
banke Temeljne banke Velenje 
Rudijem Gabrovcem smo se po-
govarjali tudi o gotovinskih kre-
ditih, na osnovi prodaje deviz, ki 
so bili za občane zelo zanimivi, 
pred nedavnim pa so jih ukinili. 
Povedal nam je, da na to odloči-
tev banke niso imele vpliva, tak 
ukrep pa jim je bil do neke mere 
nerazumljiv, saj je bil to eden ti-
stih virov, ki je bil najkvalitetnej-
ši za pokrivanje deviznega nerav-
novesja bank. Naj povemo še to, 
da je Ljubljanska banka Temelj-
na banka Velenje samo v letoš-
njem letu na tak način odkupila 
več kot dva milijona dolarjev. 

Kredite na osnovi prodaje kon-
vertibilnih deviz je mogoče dobi-
ti še za nakup stanovanja oziro-
ma gradnjo hiše, za obrt in kme-
tijsko dejavnost. Drugače pa 
odobravajo na banki občanom še 
redne potrošniške kredite, ki pa 
zahtevajo visoko lastno udeležbo 
in med občani zanje ni prevelike-
ga zanimanja. 

V preteklosti je Ljubljanska 
banka Temeljna banka Velenje 
veliko vlagala v stanovanjsko iz-
gradnjo in je ena tistih v Jugo-
slavji, ki je v ta namen potrošila 
več kot je imela, to pomeni, da je 
prišlo do prelivanja iz drugih vi-
rov in tega ravnovesja še vedno 
niso uspeli uskladiti. Zavedajo 
pia se tudi, da ga še nekaj časa ne 
bodo uspeli, saj bi morali v nas-
protnem primeru povsem ustavi-
ti stanovanjsko gradnjo. Tako so 

tudi letos normalno odobravali 
kredite občanom in organizaci-
jam združenega dela, žal pa so 
morali povečati obrestno mero s 
5 na 8 odstotkov. 

Največ pozornosti pa name-
njajo delavci te banke seveda so-
delovanju z združenim delom in 
direktor ocenjuje, da so uspeli le-
tos uresničiti vse tisto, kar je 
združeno delo od njih pričakova-
lo. Problemov seveda ni manjka-
lo. Tu je Gorenje s svojim sklo-
pom problemov, na drugi strani 
je energetika, poleg teh dveh ve-
likih sistemov pa še ostali del go-
spodarstva, ki ga prav tako ne 
smejo zanemarjati. Pogosto celo 
menijo, da so problemi majhnih 
učinkovitih ozdov tisti, ki jih mo-
rajo najhitreje in kvalitetno ra-
zrešiti. 

Z novim letom Temeljna banka Ve-
lenje naj ne bi več poslovala samo-
stojno, vendar pa so na zadnjem zbo-
ru banke, 11. oktobra ugotovili, da 
pogoji za integracijo velenjske banke 
s celjsko niso v celoti uresničeni in 
rok za uresničitev teh zahtev je po-
daljšan do konca leta. V kolikor ti po-
goji ne bodo uresničeni, želi združeno 
delo občine ponovno odločati o tej 
združitvi. 

Glede strokovnega dela so na ve-
lenjski banki pripravili vse potrebno 
za združitev, vendar pa poudarjajo, 
da brez razrešitve deviznega ravnove-
sja, ki je nastalo v temeljni banki Ve-
lenje kot posledica sanacije Gorenja, 
ne morejo biti za združitev, saj ta v 
tem primeru ne bi prinesla nobene 
ekonomske koristi. Prav tako tudi še 
vedno ni oblikovan konzorcij, ki naj 
bi spremljal razvoj Gorenja, kar je 
prav tako ena izmed zahtev. 

(mz) 

gorenje 
sestavljena organizacija 
združenega dela, 0.0., 
GORENJE — T. VELENJE 

GORENJE GOSPOD INJSK I APARATI, 
n. sol. o., Titovo Velenje 

a) Komisija za delovna razmerja O S S S 
og lata 

prosta dela in naloge 

1. pomočnik vodje D S S S za samoupravne in splošne 
zadeve 

2. vodja oddelka splošnih in samoupravnih zadev 
3. samostojni organizator — informatik 
4. samostojni organizator poslovanja 
5. samostojni planer proizvodnje 
6. vodja oskrbe 
7. skrbnik opreme sredstev 
8. višji raziskovalec (za področje organske analizne 

kemije) 
g. samostojni raziskovalec (za področje metalografi-

ie) 
10, samostojni planer 
11. planer — analitik finančnih tokov 

Poleg sploinih, z zakonom določenih pogojev, morajo 
kandidati izpolnjevati še naslednje posebne pogoje. 

pod 1. 
— VII. stopnja strokovne izobrazbe (družboslovna 

usmeritev) 
— 5 let delovnih izkušenj na področju vodenja in ko-

ordiniranja zahtevnih procesov 

pod 2. 
— VII. stopnja strokovne izobrazbe (dipl. pravnik) 
— 5 let delovnih izkušenj na zahtevnejših pravnih po-

slih v gospodarstvu 

pod 3. 
-r VII. stopnja strokovne izobrazbe (dipl. ekonomist, 

dipl. organizator dela) 
— 3 leta delovnih izkušenj na področju organizacije 

in informatike 

pod 4. 
— VII. stopnja strokovne izobrazbe (dipl. ekonomist, 

dipl. organizator dela) 
— 3 leta delovnih izkušenj na področju organizacije 

pod 5. 
— VI. ali V. stopnja strokovne izobrazbe (organizator, 

tehnik) 
— 3 — 5 let delovnih izkušenj na področju nabave, 

analiz in planiranja 
— poznavanje osnov računalniških obdelav 

pod 6. 
— VI. stopnja strokovne izobrazbe (ekončmist, orga-

nizator dela) 
— 3 leta delovnih izkušenj na področju planiranja, 

proizvodnje, oskrbe, nabave, uvoza 

pod 7. 
— V. stopnja strokovne izobrazbe (tehnična usmeri-

tev) 
— 3 leta delovnih izkušenj na področju vzdrževanja 

pod 8. 
— VII. stopnja strokovne izobrazbe 
— 4 leta delovnih izkušenj na področju raziskovalne-

ga dela 

— aktivno znanje tujega jezika 

pod g. 
— VII. oz. VI. stopnja strokovne izobrazbe 
— 2 — 4 leta delovnih izkušenj na področju razisko-

valnega dela 
—• aktivno znanje tujega jezika 
pod 10. 
— VI. oz. VII. stopnja strokovne izobrazbe (ekono-

mist, dipl. oec.) 
— 1 oz. 5 let delovnih izkušenj 

Za navedena dela in naloge je določeno poskusno delo 
po Pravilniku o delovnih razmerjih. 

b) Komisija za delovna razmerja TOZD Gostinska enota 

og laša 

prosta dela in naloge: 

vodja strežbe 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo 
kandidati izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 

_ v . stopnja strokovne izobrazbe (gostinski tehnik) 
— 3 leta delovnih izkušenj v gostinstvu 
— znanje dveh tujih jezikov 

Za navedena dela in naloge je določeno poskusno delo 
po Pravilniku o delovnih razmerjih. 

c) Komisija za delovna razmerja TOZD Zamrzovalna in 
hladilna tehnika 

oglaša 

prosta dela in naloge: 

mojster (6 delavcev) 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 

— V. ali IV. stopnja strokovne izobrazbe (smer: strojna, elek-
tro, kemija) 

— 2 do 4 leta delovnih izkušenj v proizvodnji ali v tehnologiji 

Za navedena dela in naloge je določeno poskusno delo po Pra-
vilniku o delovnih razmerjih. 

d) Komisija za delovna razmerja TOZD Pralno pomival-
na tehnika 

oglaša 

prosta dela in naloge 

mojster (2 delavca) 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 
— V. ali IV. stopnja strokovne izobrazbe (smer: strojna, elek-

tro, kemija) 
— 2 do 4 leta delovnih izkušenj v proizvodnji ali v tehnologiji 
Za navedena dela in naloge je določeno poskusno delo po Pra-
vilniku o delovnih razmerjih. 

e) Komisija za delovna razmerja TOZD Štedilniki 
oglaša« * -

prosta dela in naloge 

mojster (2 delavca) 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 

— V. ali IV. stopnja strokovne izobrazbe (smer: strojna, elek-
tro, kemija) 

— 2 do 4 leta delovnih izkušenj v proizvodnji ali v tehnologiji 

Za omenjena dela in naloge je določeno poskusno delo po Pra-
vilniku o delovnih razmerjih. 

Kandidati naj pošljejo pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev v 8 dneh po objavi oglasa na naslov: Gorenje SOZD, 
DS Splošni posli, Sektor Kadrovskih zadev, 63320 Titovo Vele-
nje, Partizanska 12. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni v 30 dneh po poteku roka za 
prijavo. 

»NAČ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljud-
stva, izdaja Center za informi-
ranje, propagando in založni-
štvo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen I. maja I965; od 1. janu-
arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«. 

kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od i. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mi-
ra Zakošek in Milena Krstič-
Planinc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 
Titivo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 
854-761, 855-450, 856-955. Br-
zojavni naslov: Informativni 
center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
40 dinarjev. Letna naročnina 
za individualne naročnike je 

1800 dinarjev (na mesec 160 di-
narjev), za tujino 3315 dinar-
jev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-
re, tisk in odprema: ČGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov 
fotografij ne vračamo. 

in 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije iz--
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1/72 od 
o. februarja 1974 ne plačuje te-» 
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Zdravstveni center Velenje 

informacija 
o izdelavi strokovnih podlag za delitev dela na področju internističnega 
bolnišnično specialističnega zdravstvenega varstva in povezovanju zdrav-
stvenih organizacij Celja in Velenja 

Že v letu 1980 smo sklenili z bolniš-
nicama v Slovenj Gradcu in Celju do-
govora o medsebojnem sodelovanju 
pri racionalnem koriščenju bolnišni-
čnih, zdraviliških, tehničnih in ka-
drovskih možnosti med zdravstveni-
mi organizacijami na omenjenem ob-
močju. 

Sporazum se je izvajal le delno z 
bolnišnico Celje na področju strokov-
nega sodelovanja. 

Po sprejetju možnih ukrepov za ob-
vladovanje in zmanjševanje stroškov 
za zdravstvo, ki jih je sprejela republi-
ška zdravstvena skupnost v letu 1983, 
smo začeli intenzivne razgovore o 
možnih izpeljavah delitve dela med 
bolnišnico v Slovenj Gradcu in To-
polšico. Ker po večmesečnih prizade-
vanjih nismo našli primerne rešitve, 
smo sredi leta 1984 začasno prekinili 
postopke dogovarjanja z bolnišnico 
Slovenj Gradec. 

Koncem leta 1984 smo se začeli 
sporazumevati 2 ZC — Celje. Razgo-
vori o izdelavi strokovnih podlag za 
delitev dela na področju intemistike 
med obema zdravstvenima organiza-
cijama so bili v mesecu juniju pripe-
ljani v sklepno fazo. V glavnem so 
poenoteni pogledi na programsko 
zasnovo preusmeritve internega od-
delka bolnišnice Topolšica in posta-
vljena temeljna izhodišča za medse-
bojno sodelovanje in povezovanje. Iz-
hodišča za delitev dela in povezova-
nje je sprejela Skupščina občine Vele-
nje na skupnem zasedanju s skupšči-
no OZS kot četrtim zborom dne 28. 3. 
1985. 

Dogovor o strokovnih podlagah za 
delitev dela in povezovanja temelji 
na: 

— uporabi razpoložljivih kapacitet 
(objekti, oprema za diagnostiko in ka-
dri), 

— preusmeritvi spi. internega od-
delka Bolnišnice Topolšica na pro-
gram, ki bo primerljiv in soroden z 
dejavnostmi, ki jih že sedaj izvajata 
Bolnišnica in zdravilišče v Topolšici, 

— programu, ki naj izkorišča tudi 
naravne danosti in služi potrebam za-
varovancev širšega celjskega in dru-
gih območij (n. pr. Koroške), 

— povezovanju zdravstvenih orga-
nizacij, ki mora temeljiti na skupnih 
interesih izvajalcev in uporabnikov 
pri zagotavljanju ustreznega strokov-
nega nivoja celovitega zdravstvenega 
varstva, z upoštevanjem stopenjske 
diagnostike in medsebojne dohodko-
vne povezanosti združenih organiza-
cij, 

Pri sporazumevanju smo upoštevali 
prej našteta izhodišča, ki smo jih 
Opredelili v dogovoru o možnih 
usmeritvah in skupnih podlagah za 
delitev dela, sodelovanje ter povezo-
vanje zdravstvenih centrov Celja in 
Velenja. 

Povzetek določil dogovora: 1 

a) Razpoložljive internistične in 
pljučne posteljne kapacitete bolnišni-
ce Celje in bolnišnice Topolšica so 

Sujno potrebne za zagotavljanje inter-

ističnegd in pljučnega zdravstvenega 
varstva za območje regij Celje, Koro-
ške in območja, ki ga pokriva Zdrav-
stveni center Velenje (občina Velenje 
in Mozirje), 

b) razpoložljive posteljne zmoglji-
vosti bolnišnice Topolšica se združijo 
v Center za bolezni torakalnih orga-
nov (bolezni organov v prsnem košu) 
In rehabilitacijo srčnih bolnikov ter 
so sestavni del hospitalnih kapacitet 
za zagotavljanje celovitega zdravstve-
nega varstva, ki sta ga do sedaj izvaja-
li bolnišnica Celje in bolnišnica To-
polšica na območju obeh regij, 
/ c) Center za bolezni torakalnih or-
ganov se bo razvijal na podlagi po-
reb tako dogovorjenega usmerjanja 
lacientov po posameznih specialno-
Lih, pri čemer bomo upoštevali že 
losedaj dogovorjeno stopenjsko dia-

ostiko v zdravstvenih delovnih or-
nizacijah Slovenije in med obema 
Inišnicama na širšem celjskem ob-

močju, 
d) Bolnišnica Celje bo opravljala v 

stopenjski delitvi dela storitve, kot so 
predvidene v Samoupravnem spora-
zumu o delitvi dela na območju Slo-
venije za potrebe obeh regij, 

e) Center za bolezni torakalnih or-
ganov bo poleg sedaj dogovorjenih 
storitev v delitvi dela opravljal še in-
tenzivno nego in terapijo pljučnih 
bolnikov za potrebe obeh območij. 
Na delu kapacitet pa se bo glede na 
potrebe združenih regij in združenih 
hospitalnih dejavnosti razvila zgodna 
posthospitalna rehabilitacija srčnih 
bolnikov. 

Center za bolezni torakalnih orga-
nov se bo kadrovsko, tehnično in pro-
storsko opremljal in razvijal tako, da 
bo svoje storitve lahko opravljal na 
podlagi sodobne medicinslce doktrine 
in dosežkov na področju zdravljenja 
bolezni torakalnih organov, pri tem 
so izvzeta stanja, ki zahtevajo multi-
disciplinarni diagnostični in terapevt-
ski pristop, kakor tudi bolezni, ki so-
dijo v intenzivno interno terapijo. 

Izhodišča za povezovanje zdravstvenih 
organizacij 

Družbeno-gospodarske, demograf-
ske, socialne in geografske razmere v 
občinah širšega celjskega območja so 
zelo različne, zato so potrebe po ob-
vladovanju zdravstvene problematike 
v posameznih družbeno-političnih 
skupnostih specifične. Organizacijo 
zdravstvenega varstva na širšem celj-

skem območju je zato nujno prilago-
| diti in uskladiti s temi posebnostmi. 

Celovitost zagotavljanja zdravstvene-
ga varstva na širšem celjskem območ-
ju bi najlažje zagotovili v sestavljeni 
zdravstveni organizaciji. 

— Povezovanje se izpelje po terito-
rialnem in funkcionalnem principu. 

— Organizacijski model mora upo-
števati pozitivne izkušnje pri izvaja-
nju zdravstvenega varstva udeležen-
cev, kakor njihovo poslovno učinko-
vitost, delitev dela med izvajalci, iz-
koriščanje zdravstvenih zmogljivosti, 
racionalno kadrovsko politiko in za-
gotavljanje enotne doktrine. 

— Poslovni sistem SOZD-a mora 
biti zgrajen tako, da se združene 
funkcije v delovnih in sestavljeni or-
ganizaciji ne bodo podvajale. 

Sestavljeno organizacijo zdravstva 
na širšem celjskem območju sestavlja-
jo delovne organizacije, v katerih 
združujejo delo in sredstva delavci iz 
naslednjih delovnih in geografskih 
območij: 

— Delovna organizacija hošpitalne 
dejavnosti s temeljnimi organizacija-
mi, v tej delovni organizaciji združu-
jejo delo in sredstva tudi delavci te-
meljne organizacije torakalnega cen-
tra Topolšica; 

— Delovna organizacija osnovnega 
zdravstvenega varstva Celje, ki jo 
prav tako sestavljajo temeljne organi-
zacije osnovnega zdravstvenega var-
stva občin ožjega celjskega območja; 

— Delovna organizacija osnovnega 
zdravstvenega varstva Velenje s te-
meljnimi organizacijami, ki se že se-
daj združujejo v Zdravstveni center 
Velenje, razen bolnišnice Topolšica; 

— Delovna organizacija za social-
no medicino in higieno; 

— Delovna organizacija Celjske le-
karne. 

Glede na prej opredeljena izhodiš-
ča bi se lahko v sestavljeno organiza-
cijo vključevala delovna organizacija 
osnovnega zdravstvenega varstva T. 
Velenja, ali še katere druge družbeno-
politične skupnosti celjskega območ-
ja, če bi izpolnjevale pogoje za orga-
niziranje tudi po zakonu o zdravstve-
nem varstvu in družbenem dogovoru 
o organiziranju zdravstvenih organi-
zacij v SRS. 

26. junija letos so se zbrali v Vele-
nju člani političnih koordinacij občin 
Velenje in Celje, predstavniki medob-
činskih vodstev družbeno-političnih 
organizacij in drugi družbeni delavci 
ter obravnavali predloge delovne sku-
pine za uresničitev koncepta povezo-
vanja zdravstva na širšem celjskem 
območju. 

Ocenjeno in dogovorjeno je bilo: 

1. Sprejmejo se dogovorjene stro-
kovne podlage in sam predlog za deli-
tev dela med ZC Titovo Velenje in 
ZC Celje. Ocenjuje se, da se je po tej 
poti mogoče približati družbenim 
zahtevam po racionalizaciji in učin-
kovitejši uporabi razpoložljivih ka-
drovskih in materialnih pogojev 
zdravstva na našem območju. , 

2. Sprejema se kot primerna podla-
ga za nadaljnjo samoupravno in druž-
beno-politično aktivnost v obeh obči-
nah in na medobčinski ravni, predlog 
za bodočo samoupravno organizira-
nost zdravstva v regiji. V funkciji in 
nalogah načrtovane sestavljene orga-
nizacije zdravstva v regiji se morajo 
odraziti vse tiste potrebe in zahteve 
združevanja, ki vodijo k novi višji 
kvaliteti družbenoekonomskih odno-
sov v zdravstvu in k integralnejšemu 
interesu zdravstvenega delavca, v do-
sedanjih, prešibko povezanih zdrav-
stvenih organizacijah. 

Točka 1/ in 2/ sta prepisani iz za-
pisnika). 

Medobčinski svet SZDL Celje je 
imenoval posebno delovno skupino 
za izpeljavo načrtovanih aktivnosti in 
postopkov v realizaciji programa po-
vezovanja zdravstvenih organizacij. 

Sprejetje bil akcijski program poli-
tičnih in možnih samoupravnih aktiv-
nosti v obeh zdravstvenih organizaci-
jah in družbenopolitičnih skupnostih 
za realizacijo programa povezovanja. 

Dne 17. VII. 1985 so se sestali 
predstavniki Zdravstvenega centra 
Velenje in Koroškega zdravstva. 
Predstavnikom SOZD-a Koroško 
zdravstvo je bilo vročeno gradivo o 
delitvi dela in samoupravnem pove-
zovanju na širšem celjskem območju 
(gradivo — predlog dogovora 
6. 6. 1985). 

Ob tej priložnosti je bilo dogovor-
jeno, da bodo v bolnišnici Slovenj 
Gradec proučili gradivo, na skupnem 
sestanku obeh zdravstvenih organiza-
cij pa bi ugotovili, koliko se lahko v 
ta program vključuje tudi hospitalno 
specialistična dejavnost koroškega 
območja. 

V skladu s sprejetim programom 
aktivnosti, smo v dogovorjenem roku 
(10. Vi l . 1985) obravnavali dogovor-
jene možne usmeritve na področju 
delitve dela in povezovanja zdrav-
stvenih organizacij na razširjeni seji 
akcijske konference ZKS — Zdrav-
stvenega centra Velenje. Udeleženci 
konference so ugodno ocenili priza-
devanja za iskanje ustrezne program-
ske usmeritve pri izkoriščanju razpo-
ložljivih, za izvajanje zdravstvenega 
varstva primernih kapacitet (prostori, 
oprema, kader, naravne možnosti). 
Podprli so strokovne podlage za mo-

žno delitev dela in povezovanje ter 
dali soglasje za nadaljnje delo in 
aktivnosti. 

V Zdravstvenem centru Celje so 
podobno gradivo obravnavali na 
predsedstvu Akcijske konference 
19. V i l . 1985. Udeleženci so bili se-
znanjeni še s stališčem strokovnega 
kolegija internistov ZC Celje. Pred-
sedstvo Akcijske konference je spre-
jelo sklep naslednje vsebine: 

»Na osnovi poglobljene razprave 
in navedenih zapisov je predsedstvo 
akcijske konference Z K ZC Celje 
ugotovilo, da ne more zavzeti dokon-
čnega stališča o delitvi dela, ki so ga 
dogovarjali dr. Janez Poles, dr. Jože 
Rebernik in prim. dr. Franc Fazarinc, 
ker delitev ni v celoti vsklajena. 

Zato je predsedstvo Akcijske kon-
ference Z K ZC Celje zadolžilo prim. 
dr. Franca Fazarinca, da skupaj s 
strokovnim kolegijem internistov, z 
vso odgovornostjo delitev dela med 
Bolnišnico Topolšica in T O Z D Medi-
cinski oddelki Celje temeljito in čvr-
sto dogovori v najkrajšem možnem 
času, t. j. do konca meseca julija 
1985.« 

Razgovor s predstavnikom Z C Ce-
lje dr. Fazarincem in zdravniki Bol-
nišnice Topolšica je bil opravljen 21, 
avgusta letos. Obravnavali so nasled-
nja vprašanja; 

— relativno visoko stopnjo hospi-
talizacije na področju internistične 
obolevnosti v občini Velenje, ki mo-
čno presega republiško poprečje in 
razloge za takšno stanje. 

— potrebni internistični posteljni 
fond Bolnišnice Topolšica glede na 
gravitacijsko območje in možno števi-
lo postelj glede na veljavne normative 
v Sloveniji. 

— odnos med poprečno . ležalno 
dobo (po normativu) za posamezno 
vrsto zdravljenja. 

— načrtovanje bolnišnično — spe-
cialističnega zdravstvenega varstva v 
občini Velenje glede na razpetost 
med več bolnišnic. 

Udeleženci se na tem sestanku niso 
pogovarjali o strokovnih podlagah za 
izpeljavo delitve dela, ker so uvodo-
ma ugotovili, da nima nihče spremi-
njevalnih ali dopolnilnih predlogov k 
predloženemu dogovoru. Stališč in 
sklepov ni bilo sprejetih! 

Odbor za usklajevanje aktivnosti 
pri povezovanju zdravstva v širši celj-
ski regiji je 29. 8. 1985 celovito 
obravnaval problematiko oblikovanja 
strokovnih podlag za možno izpelja-
vo delitve dela in sistem povezovanja 
zdravstva na širšem celjskem in med-
regijskem območju. Ugotovljeno je 
bilo, da so predstavniki Zdravstvene-
ga centra Celje, zadolženi na seji 
predsedstva akcijske konference ZKS 
Zdravstvenega centra Celje, opravili 
potrebno usklajevanje strokovnih 
podlag za delitev dela s predstavniki -
Zdravstvenega centra Velenje Bolniš-
nice Topolšica. Na odboru je bilo 
ocenjeno, da je gradivo toliko uskla-
jeno, da se o njem lahko ponovno za-
čne razprava. Na odboru je bilo ugo-
tovljeno, da po postopkih usklajeva-
nja ni bilo spreminjevalnih ali dopol-
nilnih predlogov dogovora o delitvi 
dela . . . (6. 6. 1985), zato je odbor 
izoblikoval sklepe in stališča za izpe-
ljavo nadaljnjih aktivnosti udeležen-
cev sporazumevanja. 

Povzetek sklepov, predlogov in sta-
lišča odbora: 

1. Iniciativni odbor ocenjuje, da so 
dosedanje strokovne podlage za deli-
tev dela, kot usmeritve, ustrezne za iz-
peljavo aktivnosti, ki so potrebne za 
dograditev organiziranja izvajalcev 
zdravstvenega varstva na širšem ob-
močju celjske regije. 

2. Akcijski konferenci ZKS Celje 
predlagamo, da ponovno obravnava 
usmeritve za organizacijsko-stroko-
vno povezovanje zdravstva na ob-
močju celjske regije, za delitev itd. ter 
da se do predlaganih usmeritev opre-
deli do 10. septembra 1985. 

Dr. Franc Fazarinc je zadolžen, da 
opravi razgovor s predsednico akcij-
ske konference ZKJ Celje in utemelji 
potrebo o ponovni obravnavi gradiv 
o delitvi dela in povezovanju zdrav-
stva na širšem celjskem območju. 

3. Kot primerna in možna oblika 
povezovanja zdravstvenih organizacij 

i na širšem celjskem območju bi lahko 
bila sestavljena organizacija združe-
nega dela. Zdravstvene organizacije s 
tega območja pa bi se v sestavljeno 
organizacijo povezovale po teritorial-
nem in funkcionalnem principu. 

4. Iniciativni odbor predlaga, da se 
opravi razgovor s predstavniki zdrav-
stva koroške regije. Seznaniti jih je 
potrebno z aktivnostmi ter namenom 
strokovnih in organizacijskih dogra-
ditev delovanja zdravstva na širšem 
celjskem območju in potrebo po reor-
ganizaciji medobčinskih zdravstvenih 
skupnosti. 

Predsedstvo akcijske konference 
ZKS Zdravstvenega centra Celje je 
9. 9. 1985 ponovno obravnavalo 
strokovne podlage za delitev dela 
med Bolnišnico Topolšica in Bolniš-
n|co Celje in ob upoštevanju strokov-
nih opredelitev sprejelo naslednja 
stališča: 

1. »Predsed. akcijske konference 
ZKS Celje ugotavlja, da strokovne re-
šitve v zvezi z delitvijo dela med bol-
nišnicama Topolšico in'Celjem niso 
poenotene in medsebojno dogovorje-
ne. Zato predsedstvo stališča oz. 
predlogov predstavnikov obeh Zdrav-
stvenih centrov z dne 24. 5. 1985 ne 
more sprejeti in jim dati družbenopo-
litično verifikacijo. 

2. Predsedstvo akcijske konference 
ZKS ZC Celje podpira prizadevanja 
za integracijo celjske regije in stališča 
medobčinskih družbenopolitičnih or-
ganov, da je potrebno bolnišnico To-
polšica ohraniti za potrebe zdravstva. 
Zato predlaga KPO Zdravstvenega 
centra Celje, da zadolži strokovni or-
gan ali posamezne medicinske stro-
kovnjake s področja interne medici-

ne, da temeljito proučijo možnosti in 
vsebine delitve dela med obema bol-
nišnicama. Strokovno opredeljeno 
opredelitev dela je nato potrebno 
predložiti in uskladiti skupaj s stro-. 
kovnimi delavci Bolnišnice Topolšica 
v najkrajšem možnem času, ki ga naj 
določi iniciativni odbor za povezova-
nje zdravstva širše celjske regije. 

Predsedstvo meni, da je za povezo-
vanje zdravstva na tem območju naj-
pomembnejša strokovno-medicinska 
programska usmeritev. 

Istočasno pa predsedstvo AK Z K • 
Zdravstvenega centra pričakuje, da se 
bodo v Titovem Velenju čimprej izre-
kli za modernizacijo celjske bolnišni-
ce in tega ne pogojevali z integraci-
jo.« 

V ZC—Celje so nalogo usklajeva-
nja strokovnih podlag za delitev dela 
med bolnišnicama zaupali Medicin-
skemu svetu. Člani sveta so strokovne 
usmeritve za možno delitev dela 
obravnavali na 9. redni seji 18. IX . 
1985 (od devetih članov prisotni le 
trije, trije pa so podali pisna mnenja). 
Poglede mnenja in stališča Medicin-
skega sveta lahko vsebinsko združimo 
v naslednje razmišljanje; 

— Strokovne podlage za delitev de-
la, ki so jih 6. VI. 1985 izoblikovali 
predstavniki obeh zdravstvenih cen-
trov, niso doktrinarno sprejemljive 
(stališče je oprto na mnenje strokov-
nega kolegija internistov ZC — Ce-
lje); 

— Glede na gravitacijsko območje 
Bolnišnice Topolšica (Velenje in Mo-
zirje — ne širše celjsko območje), bi 
lahko po normativih imela Bolnišnica 
Topolšica 23 do 25 internističnih po-
stelj (sedaj 53 do 70). Tu bi lahko 
zdravili internistična obolenja, ki ne 
zahtevajo obsežne konzilijarne dejav 
nosti drugih strok. Predlagani interni-
stični posteljni fond se naj priključi 
pljučnemu oddelku Bolnišnice Topol-
šica (tako se lahko ukine interni od-
delek bolnišnice); 

— Tudi na pljučnem oddelku je 
glede na normative potrebno zmanj 
šati število postelj od sedanjih 140 na 
110. Tako bi lahko Bolnišnica na 
pljučnem oddelku skupaj z int^misti-
čnimi posteljami v prihodnje imela 
130-136 postelj (sedaj 186 do 210). 
Predlagana je združitev takega inter-
nistično pulmološkega oddelka v in-
ternistično službo bolnišnice Celje; 

— Medicinski strokovnjaki (specia-
listi posameznih strok), ki so sedaj za-
posleni v Bolnišnici Topolšica in ima-
jo ambicije po poglobljenem in 
usmerjenem delovanju iz področja 
posameznih internističnih vej, ki jih 
ni mogoče razvijati v Bolnišnici To-
polšica, si naj poiščejo delo v enem 
od razvitejših medicinskih centrov 
(Celje, Maribor, Ljubljana); 

— Predlagana delitev dela je le za-
časna. Do leta 1995 je potrebno v bol-
nišnici Celje razviti pljučno enoto z 
12 posteljami, po letu 2000 pa z naj-
manj 20 posteljami. Po končani mo-
dernizaciji pa se bo najbrž našlo pro-
storske možnosti v celjski bolnišnici 
za koncentracijo internistične službe 
na enem mestu tudi za celotne potre-
be občin Velenje in Mozirje; 

— Nazadnje Medicinski svet ugo-
tavlja, da so namestitvene možnosti 
bolnikov v Bolnišnici Topolšica mno-
go boljše kot v Celju. Zato bi jih bilo 
škoda izgubiti iz področja zdravstva. 
Dolgoročno gledano, bi bilo smisel-
no, da se v tako izpraznjene kapacite-
te Bolnišnice Topolšica premesti psi-
hiatrična bolnišnica Vojnik s svojimi 
kroničnimi bolniki, ki sedaj bivajo v 
sanitarno neurejenih razmerah. Taka 
rešitev bi ZC Celje prihranila velike 
izdatke za vzdrževanje in popravilo 
bolnišnice v Vojniku. 

V ZC Celenje smo obravnavali pre-
glede, mnenja in predloge Medicin-
skega sveta Celje, na razširjenem se-
stanku strokovnega kolegija Bolnišni-
ce Topolšica 4. X . 1985 in do gradiva 
izoblikovali naslednja stališča: 

1. Medicinski svet mora upoštevati, 
da načrtovana usmeritev internega 
oddelka Bolnišnice Topolšica (dogo-
vor 6. 6. 1985) ni le želja internistov te 
Bolnišnice. Koncept zgodnje rehabili-
tacije po miokardnem infarktu je zra-
sel na izkušnjah svetovne in sloven-
ske kardiologije ter v dogovoru s kli-
ničnimi kardiologi. Ta usmeritev daje 
možnost kontinuiranega spremljanja 
in zdravljenja rizičnih bolnikov do 
napotitve v klasično zdravilišče. Po-
nujeni koncept torej ni konkurenca 
kateremukoli zdravilišču, temveč se z 
njim lahko le dopolnjuje. 

2. Medicinski svet bi se moral opre-
deliti do koncepcijskih, že ponujenih 
razvojnih usmeritev in možnih stro-
kovnih usmeritev, ki so podane v gra-
divu o strokovnih podlagah za načr-
tovano izpeljavo delitve dela v širšem 
celjskem prostoru, ne pa do tehnično 
izvedbenih možnosti (število postelj-
nega fonda), ki so predmet organiza-
cije medicinskega dela in poslovanja. 

3. Bolnišnične zmogljivosti, opre-
mo, kadre in naravne danosti v To-
polšici se ne upošteva za zagotavlja-
nje celovitega zdravstvenega varstva 
zavarovancev širšega celjskega ob-
močja, temveč se te činitelje omejuje 
le za potrebe zavarovancev občin Ve-
lenie in Mozirje. 

4. Ne upošteva se posebnosti pri 
obolevnosti, ki izvirajo iz družbeno-
gospodarske strukture občine Vele-
nje. Saj je več kot očitno, da jo zaradi 
njene proizvodne usmerjenosti ni mo-
goče vpenjati v poprečje. 

5. Razvoja ni mogoče uresničevati 
brez ustreznih strokovnih kadrov! Za-
to je nesprejemljiv predlog Medicin-
skega sveta, da si naj specialisti posa-
meznih medicinskih strok poiščejo 
delo v večjih centrih. Menimo, da ni 
mogoče dosegati hitrejšega in sklad-
nejšega razvoja družbe, če bodo stro-
kovni kadri in s tem pamet koncentri-
rani le v centrih, periferija pa bo ka-
drovsko siromašna in »rezervirana le 
za fizično delo«. 

Stališča 
do dodatnega 
zbiranja sredstev 
za modernizacijo 
bolnišnice Celje 

1. Družbeno-politične organi-
zacije in Izvršni svet Skupščine 
občine Velenje so v času od 1. do 
5. 10.1985 ponovno obravnavali 
akcijo za dodatno zbiranje sred-
stev v občini Velenje in kot na 
prvi seji tudi tokrat uvodoma 
ugotovili, da zgoraj omenjeno 
akcijo podpirajo, to pa iz vzro-
ka, ker je bil izpad sredstev po 
družbenem dogovoru (podpisano 
v višini 0,9 H, realizirano 
0,63 H). -

2. Dejstvo je, da sklepi, ki so 
bili sprejeti na prvih sejali, niso 
realizirani, saj še vedno ni do-
končno dogovorjen koncept po-
vezovanja zdravstva in delitev 
dela na tem področju. Ugotavlja 
Se sicer, da so bili že sprejeti ne-
kateri dogovori, da pa se je od 
njih v kasnejših postopkih oziro-
ma obravnavah odstopalo, ven-
dar ne s strani naše družbeno-
politične skupnosti. 

Ne glede na gornje pa pred-
sedstva družbeno-političnih or-
ganizacij in izvršni svet ocenju-
jejo, da je potrebno pričeti 
aktivnosti in razprave v OZD in 
na terenu za dodatno zbiranje 
sredstev za modernizacijo bol-
nišnice. Aktivnosti je potrebno 
izpeljati še posebej zato, ker se 
izteka leto in tudi zato, ker so ta 
sredstva za izgradnjo nujno po-
trebna. 

3. Pri vsem tem je potrebno 
ponovno opozoriti, da predsed-
stva družbenopolitičnih organi-
zacij in izvršni svet ponovno 
odločno zahtevajo oziroma pou-
darjajo: 

a) da je bil v naši družbeno-
politični skupnosti letos na vseh 
treh zborih Skupščine občine 
Velenje po široki obravnavi po-
trjen srednjeročni in dolgoročni 
koncept razvoja zdravstva v ob-
čini Velenje; 

b) da mora biti v srednjero-
čnih planskih dokumentih regije 
in republike jasno in nedvoumno 
opredeljen status Zdravstvenega 
centra Velenje oziroma bolnice 
Topolšice. Pri tem se posebej 
daje poudarek na delitev dela 
med bolnicami Topolšica, Celje 
in Slovenj Gradec: 

c) da morajo delavci oziroma 
občani Velenja dobiti celovito 
informacijo o: 

— konceptu modernizacije 
bolnice Celje 

— aktivnostih in rezultatih 
povezovanja med bolnicami 

— višini potrebnih sredstev za 
dokončanje bolnice Celje; 

d) Pri dogovarjanju sistem-
skih rešitev oziroma razreševa-
nju kakršnihkoli problemov mo-
ramo nujno upioštevati dane 
možnosti v gospodarstvu oziro-
ma družbeno-politični skupno-
sti; 

e) Trdno ostajamo na stališ-
ču, da je potrebno najprej mak-
simalno izkoristiti obstoječe ka-
pacitete na področju zdravstva v 
ožjem in širšem družbenem pro-
storu. 

4. V zvezi z vso navedeno pro-
blematiko predsedstva družbe-
no-političnih organizacij in izvr-
šni svet vztrajajo in zahtevajo, 
da morajo biti vsa navedena 
odprta vprašanja realizirana še 
predno se bo pristopilo k javni 
obravnavi Družbenega dogovora 
o združevanja sredstev za mo-
dernizacijo bolnice Celje oziro-
ma potrebnih vlaganjih v zdrav-
stvo nasploh. 

Družbeno-politične organizacije 
in izvršni svet 

skupščine občine Velenje 

6. Razpoložljive kapacitete Bolniš-
nice Topolšica je v delitvi dela smisel-
no razvijati oz. dopolnjevati z medi-
cinskimi programi, ki so združljivi v 
sedanjimi dejavnostmi (zdravljenje 
bolezni organov v prsnem košu). 
Škodljivo in nesprejemljivo za razvoj 
dejavnosti v kraju pa bi bilo izvajanje 
programov zdravstvenega varstva, ki 
bi direktno, ali posredno motili raz-
voj nove dejavnosti v kraju in občini 
(psihiatrija, geriatrija itd.). 

7. V delitvi dela se moramo dogo-
voriti za izvajanje programa bolnišni-
čnega zdravstvenega varstva za zava-
rovance širšega celjskega območja, ki 
bo zasnovan dolgoročno, ne le do do-
končanja modernizacije celjske bolniš-
nice. Nato pa bi bile kapacitete bolniš-
nice Topolšica v tem prostoru odveč. 

(Povzetek zapisnika izrednega se-
stanka razširjenega strokovnega kole-
gija tozd Bolnišnice Topolšica, ki je 
bil 4. X. 1985(. 

Na koordinacijskem sestanku vod-
stev medobčinskih družbeno-politi-
čnih organizacij pri medobčinskem 
svetu SZDL, ki je bil 7. X. 1985 so po-
novno obravnavali problematiko po-
vezovanja zdravstva na širšem celj-
skem območju. Soglasno so sprejeli 
naslednje usmeritve in stališča: 

1. Ponovno je bilo potrjeno stališ-
če, da smo proti ukinitvi bolnišnice v 
Topolšici. Nesprejemljivo je, da bi so-
časno, ko v regiji vlagamo velike na-
pore za modernizacijo bolnišnice v 
Celju, zdravstvene kapacitete v To-
polšici ukinjali, oziroma postavljali 
pod vprašaj. Podobno stališče je bilo 
v mesecu septembru sprejeto tudi na 
akcijski konferenci ZKS ZC Celje. 

2. Nujno je, da strnemo moči za 
zbiranje sredstev za modernizacijo 
bolnišnice Celje v vseh občinah celj-
ske regije. 

3. D PO regije so naložile nosilcem 
strokovnih in političnih funkcij v 
Zdravstvenem centru Velenje in 
Zdravstvenem centru Celje ter občin-
skim in medobčinskim zdravstvenim 
skupnostim, da čimprej dogovorijo in 
se poenotijo glede racionalne delitve 
dela in samoupravnega povezovanja 
bolnišnice v Topolšici z bolnišnico v 
Celju. 

4. Pobudo Medicinskega sveta 
Zdravstvenega centra Celje, da bi psi-
hiatrično bolnišnico iz Vojnika pre-
mestili v Topolšico, je koordinacija 
DPO celjske regije ocenila kot nes-
prejemljivo iz naslednjega razloga: 
okoliščine v Topolšici so se bistveno 
spremenile. V tem kra;u je zgrajen ho-
tel, ki bi moral v bodoče služiti zdra-
viliškemu turizmu. Lokacija psihiatri-

čne bolnišnice v Topolšici se koncep-
tualno ne bi vgrajevala v dolgoročni 
program razvoja zdraviliškega turiz-
ma v Topolšici.« 

V Zdravstvenem centru Velenje 
smo ocenili, da na osnovi stališč, ki 
so bila izoblikovana na razširjenem 
sestanku kolegija Bolnišnice Topolši-
ca, ni mogoče izpeljati delitve dela, 
ker so mnenja, pogledi, sugestije in 
stališča medicinskega sveta ZC Celje 
v nasprotju z izhodišči za delitev dela 
in povezovanje zdravstva na širšem 
celjskem prostoru. 

Iniciativni odbor za izpeljavo aktiv-
nosti pri MS SZDL Celje se je sestal 
na razširjeni seji (prisotna — sekretar 
MS ZKS in predsednik MS SZDL 
Celje ter predsednik KPO Z C Celje), 
dne 10. X. J<jg5. 
Ugotovitve: 

— na regijski ravni (širše celjsko 
območje) je ustvarjena ugodna klima 
za delo in nadaljnji razvoj Bolnišnice 
v Topolšici. 

— velik problem predstavlja vse-
binska opredelitev programa zdrav-
stvenega varstva, ki bi ga naj opra-
vljala Bolnišnica v Topolšici (delitev 
programov — delitev dela med bol-
nišnicama), 

— nesporno je, da naj bi v Topolši-
ci tudi v prihodnje zdravili; pljučne 
in del drugih internističnih bolnikov. 
Razmišljati kaže še o geriatričnem od-
delku za celo območje, toda le o takih 
obolenjih starostnikov, pri katerih se 
računa na ozdravitev, o zdravljenju 
traumatoloških obolenj itd. 
' — program, ki bi ga dogovorili 

med bolnišnicama, morajo sprejeti tu-
di financerji — OZS na širšem celj-
skem območju, 

— v Topolšici ni mogoče locirati in 
razvijati dejavnosti, ki bi lahko nepo-
sredno ali posredno moteče vplivale 
na razvoj zdraviliškega turizma. 

Stališča: 

1. — Predstavniki bolnišnic Celje 
in Topolšica morajo na skupnem se-
stanku 10. X. 1985 v Topolšici uskla-
diti strokovne podlage za delitev de-
la. 

2. — Pospešeno bomo začeli delati 
na samoupravni organiziranosti in 
povezovanju zdravstva na širšem celj-
skem območju, ko bo dosežen dogo-
vor med bolnišnicama. 

Še istega dne, to je 10. oktobra 
1985 so se sestali predstavniki interni-
stov ZC-Ce l j e in ZC-Velenje. Ra-
zgovora se je udeležil kot svetovalec 
tudi predstavnik UKC s področja 
kardiologije. 

(nadaljevanje na 4. strani) 
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Modernizacija bolnišnice Celje 

Kako bomo zbirali sredstva 

29.474.623 
33.396.119 
76.441.324 
15.700.000 

68.527.000 

1.104.190.439 

Na podlagi sklepa družbeno-političnih organizacij in Izvršnega sveta Skup-
ščine občine Velenje w v zvezi z modernizacijo bolnišnice Celje podaja naslednja, 
iker dokaj zgoščena informacija, ki pa v celoti pokriva vse Informacije, ki smo jih 
prejeli Iz Zdravstvenega centra Celje. 
Informacija zajema naslednja poglavja in točke: 

1. Pregled doseženih rezultatov modernizacije bolnišnice Celje 
1.1. Finančni del — viri financiranja v din 
— po družbenem dogovoru do konca leta 1985 1.247.302.078 
— prostovoljni prispevki (do 24/10—1985) — 

občani, obrtniki 3.368.589 
-pr ispevki O Z D (do 24/10-1985) 9.058.838 
— samoprispevek v občini Celje (do 24/10— 85) 41.000.000 
U . Finančni del — sredstva so se porabila za gradnjo: 
— nova zdravstvena toplarna s sedmimi podpos-

tajami in toplovodnim omrežjem — za celoten 
zdravstveni kompleks v Celju 

— nove centralne pralnice 
— transormatorski postaji, agregati 
— ureditev kanalizacije 
— nabava nove medicinske opreme in večja 

adaptacijska dela v obstoječih bolniških 
objektih 

— izgradnja novega bolniškega objekta, ki 
ima 32.000 m1 neto površine — doslej vloženih 

2. Srednjeročno obdobje modernizacije 1985 — 1990 
2.1. Vtem srednjeročnem obdobju se bo po stopnji 1 % od bruto O D v regi-

ji zbralo 2.500.000.000 din. S temi deli bi se morala zaključiti investicija pod po-
gojem, da ne bo prevelike inflacije. Sredstva se planirajo na podlagi leta 1984, s 
tem da bodo vsako leto valorizirana 

Z dokončanjem objekta v letu 1990 se bo pridobilo: 
— 40 modernih in funkcionalno urejenih specialističnih ordinacij s čakal-

nicami in ostalimi prostori 
— ustrezni prostor hemodialize 
— centralno enoto za intenzivno nego in terapijo najzahtevnejših bolnikov 

' — enoto za transfuzijo krvi 
— 279 standardnih postelj s funkcionalnimi prostori 
— prostor za dezinfekcijo postelj 
— centralni laboratorij 
— 5 kompletnih operacijskih dvoran 
V okviru sanacije je predvidena tudi sanacija infekcijskega oddelka in gi-

nekološko-porodniškega oddelka 
3. Koriščenje kapacitet O Z S Velenje v Zdravstvenem centru Celje 
Po naravnem gravitacijskem območju je priliv pacientov, kot sledi 

Oddelek: % 
Kirurgija s travmatolorgijo 32 
ortopedija 56 
urologija 25 
O R L 93 
okulistika 65 
infekcijski oddelek 96 
kožno venerični 96 
pediatrični 22 
ginekološko-porodniški 10 
interna 5 
psihiatrija 88 
nevrologija 88 

Ostaii bolniki so se zdravili v bolnicah Topolšice, Slovenj Gradca ali drug-
je v Sloveniji. 

4. Strokovna programska zasnova modernizacije bolnišnice Celje 
4.1. Urgentni program 
Predstavlja kompleks urgentnega bloka, ki bo multidisciplinaren in po-

vsem funkcionalno zaokrožen (internistična prva pomoč, kirurška prva pomoč, 
reanimacijska enota in splošna medicinska prva pomoč) 

4.2. RTG program 
Ta program predstavlja rentgenološko enoto, ki bo v celoti namenjena spe-

cialistično-amublantni dejavnosti in hospitalni dejavnosti (slikanje lokomotor-
nega aparata poškodovancev in ortopedskih bolnikov, slikanje prsnih organov 
in sečil. 

4.3. Urološki program 
Kompleks uroloških ambulant, centralni odvzem seči in urološka endosko-

pija ter ambulante operacijske intervence 
4.4. Travmatološki program 
Program predstavlja 7 ambulant za pregled poškodovancev, vključno z 

mavčarno 
4.5. Ortopedski program 
Ta program vključuje dve ortopedski ambulanti 
4.6. Otroški program 
Predstavlja boks za infekciozne otroke in 2 ambulanti 
4.7. Endoskopski program 
Del tega programa bo za preiskave zgornjega dela prebavnega trakta, drugi 

del pa za spodnji del prebavnega trakta 
4.8. Internistični ambulantni program 
Internistični program bo zajemal: 
kardiopulmonalno funkcionalno diagnostiko, bolezni žlez notranjic, rev-

matologijo, bolezni srca in ožilja, pljučna obolenja, bolezni prebavil, bolezni kr-
votvorniii organov in rakasta obolenja 

4.9. Ambulantno-kirurški program za bolezni prebavil in ožilja 
4.10. Ostali specialistični program 
To predstavljajo ustrezno opremljeni ambulantni prostori za sledeče speci-

alnosti : 
bolezni ušes, nosa in grla, kožna obolenja, očesna obolenja, bolezni živčev-

ja, čeljustna kirurgija 
4.11. Center za ultrazvočno diagnostiko 
4.12. Center za računalniško rentgensko tomografijo 
4.13. Nuklearna medicina 
4.14. Centralni kemični in biokemični laboratorij 
4.15. Transfuzijska postaja 
5. Akcija za dodatno zbiranje sredstev za modernizacijo bolnišnice bo poteka-

la po naslednjih področjih: 
5.1. Enodnevni osebni dohodek na zaposlenega v občini 
Rok: 31/12-1985 
Vsak zaposlen v občini bo z enodnevnim zaslužkom prispeval k moderni-

zaciji bolnice, ali preko solidarne oziroma dodatne dnine, kjer pa je to nemogo-
če, pa prispeva dnino iz 42-urnega tednika. 

Zadolženi: sekretar O K ZKS, predsednik OS ZSS, predsednik O K ZSMS, 
predsednik SO, predsednik IS 

5.2. Sklad skupne porabe 
Rok: 1985/86 
Vsem organizacijam združenega dela in skupnostim se predlaga, da del 

sredstev iz sklada skupne porabe združijo v namene za modernizacijo bolnice. 
Zadolžena: predsednik SO, predsednik IS 
5.3. Prispevek O Z D v lastnih proizvodih 
Rok: 1985/86 
Takoj pristopiti k izboru O Z D , ki bi lahko s svojimi artikli ali dejavnostjo 

prispevale k modernizaciji. V zvezi s tem se je treba povezati ali iskati informa-
cije na Medobčinski gospodarski zbornici Celje. 

Zadolžen: predsednik SŠ gospodarske zbornice Velenje 
5.4. Namesto vencev in osmrtnic prispevek za modernizacijo • 
Animirati vse občane, organizacije združenega dela, delovne skupnosti in 

D PO, da ob smrtnih primerih namesto vencev in osmrtnic preko javne objave 
namenijo sredstva za modernizacijo bolnice. Objava v Našem času. 

Zadolženi: predsednica O K SZDL, sekretar O K ZKS, predsednik OS ZSS, 
predsednik SO, predsednik IS 

5.5. Izvedba nabiralne akcije prostovoljnih prispevkov občanov po krajev-
nih skupnostih 

Prispevke je potrebno zbirati neposredno od občanov na domu ali na de-
lovnem mestu. V zvezi s tem so natisnjeni lističi v višini 500 in 1.000 din. V koli-
kor občani prispevajo manjše zneske, je potrebno voditi posebno evidenco. 

Zadolženi: predsednica O K SZDL, predsednik OS ZSS, predsednik O K 
ZSMS, predsednik DU občine Velenje, predsednik O O R K Velenje 

5.6. Zbiranje sredstev pri zasebnih obrtnikih 
Predsednik izvršnega sveta opravi potreben razgovor s predstavniki občin-

skega združenja obrtnikov ter upravami za družbene prihodke občine. Na ra-
zgovorih se je potrebno dogovoriti, da se obrtnikom višina prispevkov za mo-
dernizacijo bolnice ne šteje v osnovo za davek. 

5.7. Zbiranje lesa 
Na podlagi obvestil oziroma osebnih obiskov gozdarjev kot aktivistov 

DPO se prične akcija za zbiranje lesa pri kmetih. Nosilci akcij so revirni goz-
darji. 

Zadolženi: Predsednica O K SZDL, predsednik SS GZ , vodja TOZD m 
TOK 

5.8. Izdaja novoletnih čestitk 
Pokreniti akcijo, da O Z D za novoletne čestitke nabavijo vizitke v Zdrav-

stvenem centru Celje, ki bodo natisnjene ob tej priložnosti. 

Zadolžena: predsednik SO, predsednik IS 
K akcijam bomo v vseh sredinah takoj pristopili! 
O poteku akcij bomo sproti obveščali Štab za dodatno zbiranje sredstev za 

modernizacijo bolnice Celje in sicer na Občinski svet Zveze sindikatov Sloveni-
je Velenje, telefon 855-712. 

Zdravstveni center Velenje 

Informacija 
(Nadaljevanje s 3. strani) 

Dogovorjeno je bilo, da načelno 
'veljajo strokovne podlage za delitev 
dela, ki so bile dogovorjene 6. VI. 
1985. 

Zapis razgovora in usklajevanja 
možnih strokovnih podlag za izpelja-
vo delitve dela je napravil predstav-
nik ZC—Celje. 

Ocena vsebine razgovora predlo-
gdv možnih usmeritev in usklajenosti 
pogledov na izpeljavo predvidenega 
programa preusmeritve internega od-

delka Bolnišnice Topolšica v delitvi 
dela med obema zdravstvenima orga-
nizacijama: 

— v zapisu stojijo predstavniki 
ZC—CeKje vztrajno na stališču: 

a —) da gre v programu postin-
farktne rehabilitacije za alternativo 
zdravilišču Radenci, zato bi realizaci-
ja predlaganega programa zahtevala 
preusmeritev bolnikov, le-to pa je 
mogoče izvesti, če bi dobili soglasje 
Medobčinske zdravstvene skupnosti 
Celje, 

b —) obstoj ustreznih internističnih 
kapacitet v Bolnišnici Topolšica je tu-
di v prihodnjem obdobju odvisen le 
od pripravljenosti Občinskih zdrav-
stvenih skupnosti Velenje in Mozirje, 
priznavati določeno stopnjo interni-
stične hospitalizacije, 

c —) da je naloga združevati sred-
stva za modernizacijo, razširitev in 
razvojno' usmeritev bolnišnice Celje 
pravica in dolžnost vseh družbeno-po-
iitičnih, gospodarskih in samouprav-
nih dejavnikov širšega celjskega ob-
močja; reševanje in vključevanje bol-
nišničnih zmogljivosti Topolšice sko-
zi delitev dela (ne delitev bolnikov!) v 
širši prostor pa je stvar izvajalcev 
zdravstvenega varstva iz občin Vele-
nje ter Mozirje (lokalni problem). 

Zaključek: 
Iz ocene vsebine programske usme-

ritve, aktivnosti, postopkov in priza-
devanj izhaja, da strokovnih podlag 
za možno izpeljavo delitve dela na 
področju internistike v tem srednjero-
čnem obdobju še nismo uspeli dogo-
voriti. 

Kakor je razvidno iz analize, so ra-
zgovori o delitvi dela z bolnišnico 
Slovenj Gradec začasno zastali na 
predlogu predstavnikov koroškega 
zdravstva, da razpoložljive kapacitete 
bolnišnice Slovenj Gradec zadoščajo 
za zdravljenje internističnih bolnikov 
z velenjsito-mozirskega območja. Ta-
ko se lahko ukine interni oddelek 

Bolnišnice Topolšica brez večje škode 
za zdravstveno varstvo zavarovancev 
Velenja in Mozirja, njegova dejavnost 
pa v celoti prinese v bolnišnico Slo-
venj Gradec. 

Predstavniki bolnišnice se še doslej 
tudi niso uspeli opredeliti do predlo-
ga programa možne preusmeritve in-
ternega oddelka Bolnišnice Topolši-
ca, ki jim je bilo vročeno 17. VII. 
1985 (strokovne podlage za možno iz-
peljavo delitve dela 6. VI. 19851. 

Dogovarjanju in usklajevanju o 
programu delitve dela s predstavniki 
ZC Celje — internistična dejavnost 
bolnišnice in ZC—Velenje — Bolniš-
nica Topolšica, pa prav tako ne vidi-
mo smiselnega konca. Saj se iz razgo-
vora v razgovor — iz dneva v dan — 
ponovno sporazumevamo o že uskla-
jenem in dogovorjenem. 

Delavci Zdravstvenega centra Vele-
nje se bodo še naprej prizadevali, da 
na podlagi izhodišč za delitev dela in 
povezovanje, ki jih je sprejela Skup-
ščina občine Velenje na skupnem za-
sedanju 28! I I I . 1985, dosežejo spora-
zum o programu bolnišnično-speciali-
stičnega zdravstvenega varstva za po-
trebe zavarovancev širšega, medob-
činskega prostora. Zato bodo nadalje-
vali usklajevanja o strokovnih podla-
gah za možno izpeljavo delitve dela s 
predstavniki bolnišnic v Slovenj 
Gradcu in Celju. 

Jubilejni poslovni dnevi Gorenja 

Z novimi proizvodi bele tehnike v 
višji cenovni razred 
(Nadaljevanje s 1. strani) 
bili pravzaprav svojstven in en-
kraten »barometer« za preverja-
nje obstoječe poslovne strategije 
Gorenja in za načrtovanje na-
daljnje razvojne strategije tega 
poslovnega sistema. Ugotovili so 
lahko, da v zadnjem obdobju do-
življa Gorenje dokajšnjo pro-
gramsko razvojno, tržno in teh-
nološko preobrazbo, ki je nkrati 
osnova za nadaljnjo rast in raz-
voj. Spoznanje o nujnosti tehno-
loškega napredka, ki so ga kar 
najbolj nazorno izpričali tudi le-
tošnji »Poslovni dnevi Gorenja«, 
je bilo še posebej prisotno pri 
proizvodih tako imenovane bele 
tehnike. To je tudi razumljivo, 
saj predstavlja projekt razvojno 
tehnične preobrazbe proizvodnje 
gospodinjskih aparatov prvi ko-
rak v prizadevanjih za posodobi-
tev in vsestransko prestrukturira-
nje proizvodnje v Gorenju. 

Na letošnji razstavi dosežkov 
in razvojnih hotenj Gorenja so 
bili, med drugim, predstavljeni 
dosežki in novosti prizadevanj za 
funkcijsko in oblikovno prenovo 
gospodinjskih aparatov. Gorenje 
se tako pojavlja na tržišču z no-
vim pralnim strojem s poveča-
nim številom obratov centrifuge 
in elektronskim programatorjem. 
Novi pralni stroji zagotavljajo 
optimalno varčevanje z vodo in 
električno energijo. Najnovejša 
generacija Gorenjevih pralnih 
strojev sodi, kot poudarjajo stro-
kovnjaki, med največje dosežke 
pralne tehnike v Evropi. Gore-
njeva novost je tudi pralni stroj s 
polnjenjem od zgoraj. Več novo-
sti je tudi pri kuhalnih aparatih. 

Pri tem velja še posebej opozoriti 
na plinski štedilnik z elektronsko 
krmiljeno plinsko pečico, večna-
menske pečice, pa na dvojno 
vgradno pečico itd. Nadaljnja 
Gorenjeva novost sta tudi zamr-
zovalna skrinja in zamrzovalna 
omara z debelejšo izolacijo; po-
rabo energije bo mogoče na ta 
način zmanjšati za 40%. Na le-
tošnji razstavi so bile predstavlje-
ne tudi novosti — proizvodi za-
mrzovalno hladilne tehnike nove 
tovarne Gorenje Bira iz Bihača. 
Z razstavljenimi novostmi bele 

tehnike se Gorenje, kar je pose-
bej pomembno, uvršča na tujih 
tržiščih v višji cenovni razred. 

Ob omenjanju novosti, ki so 
bile predstavljene na letošnjem 
Gorenjevem hišnem sejmu, ni 
mogoče tudi mimo proizvodov 
notranje opreme. Razstavljene 
kuhinje so vzbujale resnično ve-
liko pozornost, prav tako novi 
elementi iza opremo kopalnic, pa 
novo kosovno pohištvo Gorenja 
Glin. Seveda pri tem ni bilo mo-
goče prezreti razvojnih novosti 
Gorenja Procesne opreme, Gore-
nja Fecra, Gorenja Mute, Gore-
nja Elrad, Gorenja Tiki, Gorenja 
Varstroj in drugih. 

V okviru »Poslovnih dni Gore-

nja« je Gorenjeva prodajna or-
ganizacija Gorenje Commerce, 
prodala za leto 1986 vse proizvo-
de široke potrošnje, ki bodo po 
zdajšnjih predvidevanjih na vo-
ljo za domače tržišče. Ob tem pa 
so ugotovili, da so trgovske delo-
vne organizacije pripravljene ku-
piti celo več Gorenjevih izdel-
kov, posebej še gospodinjskih 
aparatov in notranje opreme, kot 
jo je za zdaj na voljo. Dobro pa 
kaže tudi s prodajo proizvodov 
Gorenjevega profesionalnega 
programa, posebej še zadnjih no-
vosti, ki jih uvaja ta poslovni si-
stem. 

Še zadnjih novosti, ki jih uvaja ta 
poslovni sistem. 

Bihač 

Odprli tovarno Gorenje Bira 
V ponedeljek, 4. novembra, so v 

Bihaču odprli tovarno Gorenje Bi-
ra, ki bo do konca letošnjega leta 
za domači trg izdelala 30 tisoč 
hladilnih naprav, že prihodnje leto 
pa bo s tekočih trakov te tovarne 
prišlo 416 tisoč hladilnikov in za-
mrzovalnikov, od katerih jih bodo 
približno 270 tisoč izvozili. 

Tovarno Gorenje Bira je otvoril 
Rudi Kolak, član sveta federacije, 
ob tej priložnosti pa sta imela po-
zdravni govor tudi Esad Mujakič, 
direktor DO Gorenje Bira in Pe-
ter Petrovič, predsednik poslovod-
nega odbora Gorenje Gospodinj-
ski aparati. 

Istega dne je bil v Bihaču dan 
Titovega Velenja, ki so se ga ude-
ležili kulturniki našega mesta in 
športniki Gorenja. 

Prejeli smo 

Pomembnost vodstvenega in vodilnega kadra 
Ce se vprašamo, na komu v or-

ganizacijah združenega dela sloni 
tekoče poslovanje in proizvodnja, 
lahko brez razmišljanja rečemo, 
da na vodstvenem kadru (pod vod-
stveni kader uvrščamo: poslovo-
dje, delovodje, smenovodje, obra-
tovodje in razne skupinovodje). Ce 
ima v OZD ta kader visoko druž-
beno zavest lahko pričakujemo 
nemoteno proizvodnjo, ki sloni na 
dobrih medsebojnih odnosih in 
zaupanju neposrednih proizvajal-
cev v ta vodstveni kader. 

Če pa se zgodi, da ta kader ni 
takšen, kot smo omenili, lahko 
pričakujemo, da bodo OZD za-
šle razne težave. Marsikdaj pa 
OZD, ko so v težavah, iščejo 
vzroke povsod drugod, le v tem 
kadru ne. 

Ce pa se poglobimo v po-
membnost tega vodstvenega ka-
dra lahko brez težave zaključi-
mo, da mu marsikje posvečamo 
premalo pozornosti. Zaradi tega 
se dogaja, da ta kader ni dovolj 
pozoren do obveznosti, ki izhaja 
iz njihovih delovnih nalog, da 
podcenjujejo pomembnost vloge 

vodilnega kadra (vodilni kader 
je tisti, ki ga imenuje delavski 
svet na predlog razpisnih komisij 
in je v reelekciji, medtem ko so 
delavci iz vodstvenih kadrov raz-
porejeni na delo po komisiji za 
delovna razmerja in niso v re-
elekciji) in nimajo pravilnih od-
nosov do delavcev v neposredni 
proizvodnji. 

Ko še naprej razmišljamo o 
tem vodstvenem kadru, ne more-
mo prezreti dejstva, da imajo po-
membne funkcije ravno ti, saj so 
predsedniki delavskih svetov, se-
kretarji OO ZKS, predsedniki 
sindikalnih organizacij in tudi 
raznih delegacij v Sis-ih in v 
DPS. 

O tako pomembnem delu de-
lavskega razreda ni v naši poziti-
vni zakonodaji nikjer ničesar 
omenjenega, saj tudi zakon o 
združenem delu govori le o po-
slovodnih organih in odgovornih 
delavcih, to pa so predvsem de-
lavci s posebnimi pooblastili, ki 
so v reelekciji. 

Ta vodstveni kader je tudi so-
razmerno dobro plačan. Kot va-

žna postavka vrednotenja njiho-
vega dela pa se pojavi tudi »od-
govornost«. Ko pa se v procesu 
proizvodnje stvarno postavi 
vprašanje odgovornosti, se doga-
ja, da se ta spretno prenaša na 
delavce v neposredni proizvod-
nji. Mnoge drastične primere 
lahko vidimo na sodišču združe-
nega dela ob obravnavah nesreč 
pri delu, kjer so ponesrečeni v 
glavnem delavci iz neposredne 
proizvodnje,, in ko le-ti zahtevajo 
odškodnino. Pogosto je v pritož-
bah OZD omenjeno, da delavcu 
ne pripada odškodnina, ker je 
sam kriv. Pri obravnavi teh pri-
merov pa se ugotavlja, da so naj-
pogosteje poškodovani pridni 
delavci, ki v procesu proizvodnje 
odpravljajo napake, ki izhajajo 
iz slabega dela vodstvenih delav-
cev. Ti pa so bili vedno prisotni, 
ko so se delala poročila o nesreči 
pri delu in so spretno dosegli, da 
se njihova odgovornost ne ome-
nja. 

Tudi ko govorimo o prekinit-
vah dela se ponavadi prezre po-

membna vloga teh vodstvenih 
delavcev. Le ti pa so krepko tako 
ali drugače prisotni pri sleherni 
prekinitvi dela. Imamo celo pri-
mere, ko so pobudniki ali pa 
povzročitelji prekinitev prav za-
radi svojega slabega dela. 

Informiranje delavcev je naj-
boljše ustno, a tudi to ne more 
potekati drugače kot'preko teh 
delavcev. 

Zavedati se moramo da bomo 
morali slej ko prej tej temi po-
svetiti mnogo več pozornosti, da 
bomo lahko ustvarili zaupanje 
neposrednih proizvajalcev v moi 
samoupravljanja. 

Še primer inovacij in izboljšav, 
Dogaja se, da delavec iz nepo 
sredne proizvodnje uspe z dolo 
čeno inovacijo, da vodstveni de-
lavec začne z akcijo, kot da j« 
sam udeležen v njej. Lasti si tore 
udeležbo, kar povzroči, da dela 
vec iz neposredne proizvodnji 
preneha z nadaljnimi težnjam 
po izboljšavah, saj si vodstven 
delavci lastijo njegov trud. 

Albin Amon, Titovo Velenja 
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Dom za varstvo odraslih 

Uspešen nastop 
tamburašev Pesja 

»Tamburaši iz Pesja smo spet 
prišli med vas oskrbovance z že-
ljo, da vam z našo glasbo pope-
strimo dolg oktobrski večer. S 
skladbami vas želimo predvsem 
razveseliti in za nekaj trenutkov 
iztrgati iz vašega vsakdana. Če 
nam bo to uspelo, bomo zado-
voljni, to pa bo tudi naša skrom-

Štirje 
sončni 
dnevi za 
lokoviške 
otroke 

V tednu otroka so bili posebne 
pozornosti deležni tudi naši 
najmlajši. 

Venček prireditev se je pričel v 
soboto, 5. oktobra, z otroško 
olimpiado na športnem igrišču 
pred Zadružnim domom. Mladi 
športniki so bili razdeljeni v tri 
skupine: I. predšolski, II. učenci 
od prvega do tretjega razreda in 
v III. učenci od tretjega razreda 
naprej. Najboljši so dobili meda-
lje, vsi udeleženci pa tudi značke 
olimpiade. Po končanem tekmo-
vanju so bili vsi pogoščeni s peci-
vom, ki so ga spekle članice 
upravnega odbora DPM Lokovi-
ca ter z okusno malico in sokom, 
za kar je prispevala svoj delež 
KS Lokovica. Pa to še ni bilo 
vse, projekcijsko platno je bilo 
že pripravljeno za risanke, ki jih 
je tudi tokrat vrtel tovariš Plan-
kelj iz kinokluba Gorenje. 

Polni lepih vtisov še od sobo-
te, so prišli otroci v dvorano Za-
družnega doma spet v sredo, 9. 
oktobra. V dvorani je bil posta-
vljen lutkovni oder, vzgojiteljice 
iz šoštanjskega W Z pa so pred 
radovednimi očmi zaigrale ljub-
ko igrico: Medvedek gre v šolo. 

V soboto, 12. oktoora, pa so se 
otroci skupaj s starši in prizadev-
nimi organizatorji lokoviškega 
DPM, zbrali na železniški postaji 
v Šoštanju. Na vrsti je bil izlet v 
jamo Pekel. V jesenske barve 
odeta narava in toplo vreme so 
še popestrili izlet, na katerem so 
otroci res uživali. 

Prireditve Za otroke so sklenile 
risanke in filmi, ki so jih vrteli v 
Zadružnem domu v torek, 15. 
oktobra. Tudi tokrat je prišlo ve-
liko otrok, kar dokazuje, da so 
svojih prireditev veseli. 

Fanika Jurjovec 

na zahvala vam, za našo domovi-
no, ko ste bili še čili in zdravi,« 
je v uvodnem nagovoru pozdra-
vil oskrbovance doma za varstVo 
odraslih predsednik sekcije tam-
burašev iz Pesja Tone Hladin. 

Vsi. tako nastopajoči, kot oskr-
bovanci, tega večera najbrž dol-
go ne bodo pozabili. Jedilnica v 
domu je bila nabito polna, oskr-
bovanci pa presrečni in prešerno 
razpoloženi. Nasmehi na ustih, 
solze, veselja v očeh in po licih, 
vse to je spremljalo igranje tam-
burašev. Tisti, ki so še najbolj pri 
močeh, so celo zaplesali. Ob po-
gledu na takšno razpoloženje so 
se tudi nastopajočim pojavili 
»cmoki« v glru. Kako malo je 
potrebno, da osrečimo starejše in 
bolne! v 

Ker jih po večerji nismo smeli 
preveč utrujati, smo nameravali 
koncert skleniti s pol ure igranja. 

Kje pa! Oskrbovanci so si zažele-
li še nekaj skladb, ki jim jih ni-
smo mogli odreči. Ko smo odha-
jali, so nam stiskali roke s pro-
šnjami, da naj še pridemo, in to 
čimprej. Prišli bomo, smo oblju-
bili njim, in osebju doma, ki so 
nas ob koncu pogostili in se z na-
mi zadržali v krajšem razgovoru. 

Vsi smo bili enotni, da smo opra-
vili plemenito delo. 

th 

Srečanje zbiralcev 
drobnih predmetov 

Zadnjo nedeljo v oktobru je klub 
zbiralcev značk, znamk in starega de-
narja iz Titovega Velenja pripravil že 
8. tradicionalno srečanje zbiralcev 
drobnih predmetov. Kot je povedal 
Ivan Uran, glavno gibalo kluba, so 
organizatorji pričakovali precej več 
zbiralcev iz različnih krajev Jugoslavi-
je. Tako pa so se srečanja poleg do-
mačih članov udeležili zbiralci iz Lju-
bljane, Maribora in Celja. Veliko več 
kot udeležencev pa je bilo na razstavi 
radovednežev. 

Nekaj predmetov je menjalo lastni-
ke, med drugim tudi zbirka 3000 
značk. Sploh je na tem srečanju bilo 
največ zbiralcev značk, manj pa je na 

njem sodelovalo zbiralcev starega de-
narja in znamk. 

* 

To je bila v letošnjem letu zadnja 
večja prireditev kluba, saj prihodnje 
leto načrtuje klub več razstav in sre-
čanj. K sodelovanju želijo člani ve-
lenjskega kluba zbiralcev značk, 
znamk in starega denarja privabiti 
kar največ zbirateljev raznih predme-
tov — vžigaličnih škatlic, servietov, 
svinčnikov, zastavic in podobnega, ki 
doslej s svojimi zanimivimi zbirkami 
še niso prišli na plan. Podpis k sliki: 
Nekatere zbirke imajo tudi veliko zgo-
dovinsko vrednost 

Diana Kujan 

Ob razstavi Jožeta Krambergerja v Topolšici 

Iskrena izpovednost 
V hotelu Vesna v Topolšici je te dni 

na ogled že 4. likovna razstava v le-
tošnjem letu. Tako negujejo tradicijo, 
ki j o je kulturno društvo iz Topolšice 
začelo že pred leti v starem hotelu, 
kot je dejal direktor Edo Fenko. 

Tokrat so povabili slikarja Jožeta 
Krambergerja iz Slovenj Gradca, kate-
rega mentor je že dolga leta tamkajš-
nji direktor umetnostnega paviljona 
prof. Karel Pečko. Kramberger je po-
stavil na ogled kar 30 slik večjega for-
mata v olju, ki so nastale v zadnjih 
dveh letih, kar dokazuje, da je slikar 
sila plodovit v svojem ustvarjanju pa 
čeprav lahko slika le v prostem času. 

Kramberger se je rodil na pragu 
svobode, aprila leta 1945 v Voličini v 
Slovenskih goricah. Ker je že kot 
otrok izgubil starše, je prišel v Šoštanj 
in se v takratnem gradbenem podjetju 
Gradbenik izučil za zidarja. Kasneje 
se je zaposlil v Titovem Velenju in tu 
v starem Velenju v starinarni videl ne-
ko oljnato sliko, ki ga je spodbudila, 
da je 1962 leta pričel slikati tudi sam. 
Nemirni duh in poklicna nuja sta ga 
pripeljala na Jesenice, kjer se je vklju-
čil v tamkajšnjo društvo likovnikov, 
imenovano DOL IK . Po vrnitvi se je 
vsled bolezni moral prekvalificirati in 
je sedaj tehnični risar v gradbenem 
podjetju K O G R A D v Dravogradu. 

Svet šole TOZD Osnovne šole bratov Mravljakov, Vr-
njačke Banje 10, Titovo Velenje razpisuje dela in nalo-

— RAVNATELJA 

Za ravnatelja je lahko imenovan, kdor izpolnjuje splošne, z za-
konom o osnovni šoli, z zakonom o združenem delu in družbe-
nim dogovorom o uresničevanju kadrovske politike v občini do-
ločene pogoje in je: 

— učitelj, ki izpolnjuje pogoje 96. člena zakona o osnovni šoli, 
ali vzgojitelj, ki ima višjo izobrazbo vzgojiteljske smeri, šolski 
svetovalni ali drugi strokovni delavec v vzgojnoizobraževalnem 
delu, ki ima ustrezno visoko ali višjo izobrazbo. 

Poleg teh mora kandidat izpolnjevati še naslednje pogoje: 

— imeti mora najmanj 5 let delovnih izkušenj v vzgojnoizobra-
ževalnem delu; 

— opravljen strokovni izpit; 

— imeti mora aktiven in pozitiven odnos do pridobitev sociali-
stične revolucije, do samoupravljanja, do pridobitev NOB, 
do krepitve in razvijanja bratstva in enotnosti naših narodov 
in narodnosti, do politike neuvrščenosti ter do interesov 
družbene samozaščite in vseljudske obrambe; 

— njegove strokovne, organizacijske in delovne sposobnosti 
morajo , mčiti, da bo s svojim delom prispeval k uresničeva-
nju srry ov in nalcci v TOZD. 

brani ka Jat bo irr iovan za dobo štirih let. 

.oge z d 
iverti nt 

j k za pi 
a imer 
eh pc 

rili o izpc vanju pogojev je treba poslati v zaprti 
siov šole oznako »za razpisno komisijo«. 

od dneva objave razpisa. O izbiri oziro-
vljeni obveščeni najkasneje v 30. 

Seveda težko zidarsko delo in slikar-
stvo nikakor ni šlo skupaj, zato prva 
leta tudi vsled terenskega dela ni mo-
gel veliko slikati. Prvič pa je rastavljal 
že kot vojak v Tuzli. Doma v Sloveni-
j i je prvo samostojno razstavo imel le-
ta 1970 v Napotnikovi galeriji v Šo-
štanju. Od takrat naprej pa so se vrsti-
le razstave za razstavo saj je tudi kva-
liteta ustvarjenih slik bila iz leta v leto 
boljša. Skupinsko je razstavljal že več 
kot tridesetkrat, tudi v Srbiji in celo v 
petih mestih na Poljskem. 

Tokratna razstava v Topolšici je že 
dvajseta samostojna predstavitev, 
pred tem pa je imel razstavo v mari-
borski sinagogi. Za svoje ustvarjalno 
delo je prejel že 12 različnih nagrad 
in priznanj — tudi republiških. 
Kramberger pa ni samo plodovit sli-
kar ampak tudi uspešen organizator. 
Tako je pred leti vzniknila zamr '1 o 
kulturnih srečanjih slovenskih grad-
benih delavcev. In prvo tado srečanje 
je bilo pred sedmimi leti prav v Slo-
venjgradcu, ki je že dolga leta znan 
po svoji kulturni dejavnosti in tradici-
ji. Letošnje srečanje pa je bilo v Novi 
Gorici kjer so Krambergerja izbrali, 
da je kot edini iz Slovenije sodeloval 
na 13 saboru kulturnih ustvarjalcev 
delavcev Jugoslavije v Titovi Mitrovi-
ci, kjer je ustvaril sliko Delavska dru-
žina, ki je tudi ostala na Kosovu. Bil 
pa je tudi še v drugih slikarskih kolo-
nijah širom naše domovine. 

V Topolšici je tokrat iz svoje boga-
te likovne zakladnice izbral in poka-
zal portrete in tihožitja na katerih 
predstavlja predvsem predmete iz na-
še bogate kmečke in kulturne dedišči-
ne, kar je še zlasti zanimivo za goste 
iz sosednje Avstrije, ker gre pač za 
stvari, ki j ih ni več v vsakdanji upora-
bi današnjega življenja, razen morda 
še kje na odmaknjenih podeželskih 

krajih. Torej gre za ohranjanje teh 
predmetov na slikah, ki bodo postali 
kmalu ali pa so že, le še muzejski eks-
ponati. Ta tihožitja so kompozicijsko 
in tudi barvno zelo harmonične stva-
ritve iz katerih veje pristno domačij-
sko vzdušje, ki ga v našem življenju 
vedno redkeje doživljamo. Zanimivi 
pa so tudi številni portreti, katerih 
kompozicijo in nekoliko slikovitejši 
barvni toni dajejo le-tem živahnejši 
utrip, pa najsi gre za portrete mlajših 
ali starejših oseb. Prav pri portretih se 

Jože Kramberger: Delavska dru-
žina s Kosova - olje 

tudi pozna, da je Kramberger dolga 
leta študiral in tudi kopiral znane sta-
re slikarje in mojsUe čopiča ter pale 
te. Med izredno uspelimi deli so sli-
ke: Kruh, Tihožitje z violino in tro-
bento, Dan žena, Tesar, Pred poroko 
pa Gorjančeva družina, Klančnikova 
ter Gologrančeva mama in seveda ve-
lik avtoportret, ki izstopa predvsem 
zaradinekonvencionalne drže in tudi 
svojskega kolorita. v . Kojc 

Alojz Ojsteršek razstavlja 
v Ljubljani 

Naš dolgoletni sodelavec in foto-
graf — amater Lojze Ojsteršek razsta-
vlja te dni v Foto galeriji atriju v Lju-
bljani na Titovi 40. Ojsteršek je znan 
po ostrem očesu, ki skuša na filmski 
trak ujeti vse, kar se pomembnega do-
gaja v Titovem Velenju in tudi širši 
okolici še zlasti pa v rudniku lignita. 

V Ljubljani je razstavljeno večje 
število foto povečav, ki prikazujejo 
težko delo rudarjev v velenjski jami 
še zlasti na odkopu. To je že 4. samo-
stojna razstava Alojza Ojsterška, zato 
avtorju ob tej predstavitvi širšemu ob-
činstvu v Ljubljani, iskreno čestita-
mo. V. K. 

Občina Velenje 

Prireditve v novembru 
Četrtek, 7. novembra 1985, dom kulture Titovo Velenje Lutkovno gledališče 

iz Maribora 
Na sporedu je lutkovna igrica » Ž O G I C A N O G I C A « za nižjo stopnjo os-

novnih šol. S lutkovnih predstav bo po posebnem razporedu VIZ Velenje. 
Vstopnina 40 din. 
Četrtek, 14. novembra 1985, ob 19.00, knjižnica Titovo Velenje. Kulturni ve-

čer, na katerem bo svetovni potnik Igor K A D U N C predaval ob spremljavi dia-
pozitivov, filmov in ameriško country glasbo: PO SEVERNI A M E R I K I I N 
K A N A D I — z avtostopom na Aljasko. 

Petek, 15. novembra 1985, ob 19 JO , dom kultur« T . Velenje repriza premiere 
Amaterskega gledališča iz Titovega Velenja, ki se bo predstavilo z delom Lesko-
vec—Belina: DVA BREGOVA. 

Režija: Karel Čretnik. 
Igrajo: Jože Kotnik, Franc Rogan, Leon Čižmek, Miran Rihtar, Zdenka 

Kodrič, Branko Dželetovič, Vinko Trinkhaus, Jurij Kramar, Tibor Varga, Fra-
nja Pavlin, Marija Kolar, Majda Gaberšek, Cveta Koprivnikar in drugi. 

Vstopnina 200 din! Popusti običajni. 
Petek, 22. november 1985, ob 19.30 dom kultni« Titovo Velenje 
Gostuje mariborska opera v okviru festivala Revolucija in glasba z opero 

Rada Simonitija: PARTIZANKA ANA. Sodelujejo solisti, zbor in orkester 
Opere in baleta SNG Masjbor ter moški pevski zbor Slava Klavora pod glasbe-
nim vodstvom dirigenta Staneta Jurgeca. Naslovno vlogo bo pela Dragica Ko-
vačič. Ostali solisti bodo: Inge Heinl, Josef Fejk, Ciril Dimnik, Emil Baronik, 
Janez Lotrič, Dragiša Ognjanovič, Štefan Kunštek in Šime Lucin. 

Režiser je Henrik Neubauer. < 
Vstopnice 300 din! Popusti običajni! 
Sobota, 23. novembra 1985, Cankarjev dom Ljubljani organiziran obisk 

koncerta O D OPERETE D O M U Z I K L A 
Udeleženci si bodo najprej ogledali 7 slovenski knjižni sejem v Cankarje-

vem domu v Ljubljani, nato pa ob 20. uri prisostvovali koncertu, ki ga bo izva-
jal simfonični orkester RTV Ljubljana pod vodstvom Marija Rijavca. 

KINO # KINO • KINO 
REDNI K INO VELENJE 

Četrtek, 7. 11. ob 18. in 20. uri 
O C l M - francoski. V gl. vi.: Patrick 
Deware. 

Petek, 8. 11. ob 10. uri Z A K L A D 
A M A Z O N E — mehiški, avanturisti-
čni. V gl. vi.: Stuard Whitman. 

Petek, 8. 11. ob 18. in 20. uri PO 
PRVI LJUBEZNI - francoski, ko-
medija. V gl. vi.: Claude Brasseur. 

Sobota, 9. 11. in nedelja, 10. 11. ob 
18. in 20. uri Z A K L A D A M A Z O N E 
— mehiški, avanturistični. V gl. vi.: 
Stuard Whitman. 

Ponedeljek, 11. 11. ob 10., 18. in 20. 
uri M E D I C I N K E - češka komedija. 
V gl. vi.: Alena Miholova. 

Torek, 12. 11. ob 18. in 20. uri SU 
P E R M E N I I — ameriški, avanturisti-
čni. V gl. vi.: Gene Hackman. 

Sreda, 13. 11. ob 10., 18. in 20. uri 
in četrtek, 14. 11. ob 18. in 20. uri 
Z G O D B A O LEPOTICAH - nem-
ški, melodrama. V gl. vi.: Tetcha Ag-
bayo. 

Petek, 15. 11. ob 10. uri PET ZMA-
JEVIH KREMPLJEV - ameriški ak-
cijski. V gl. vi.: Clark Noriš. 
K INO D O M KULTURE VELENJE 

Četrtek, 7. 11. ob 20. uri PO PRVI 

M ALi OGLAS! 

LJUBEZNI — francoski, komedija. 

V gl. vi.: Claude Brasseur. 
Ponedeljek, 11. 11. ob 20. uri SU-

P E R M E N I I — ameriški, avanturisti-
čna fantastika. V gl. vi.: Gene Hack-
man. 

Četrtek, 14. 11. ob 20. uri D A N 
KRVAVEGA VALENTINA - ka-
nadski, kriminalka. V gl. vi.: Paul 
Kelman. 
K INO ŠOŠTANJ 

Sobota, 9. 11. ob 19.30 PO PRVI 
L JUBEZNI — francoska komedija. 
V gl. vi.: Claude Brasseur. 

Nedelja, 10. 11. ob 17.30 in 19.30 
M E D I C I N K E - češka komedija. V 
gl. vi.: Alena Miholova. 

Ponedeljek, 11. 11. ob 19.30 ZA-
K L A D A M A Z O N E - mehiški avan-
turistični. V gl. vi.: Stuard Whitman. 

Sreda, 13. 11. ob 19.30 SUPER-
M E N II . — ameriški, avanturistična 
fantastika. V gl. vi.: Gene Hackman. 
K INO BRASLOVCE 

Nedelja, 10. 11. ob 18. uri SUPER-
M E N I I — ameriška avanturistična 
'antastika. V gl. vi.: Gene Hackman. 

Sreda, 12. 11. ob 19. uri PO PRVI 
L JUBEZNI — francoski, komedija. 
V gl. vi.: Claude Brasseur. 

I 

IŠČEM VARSTVO ZA DVO-
LETNEGA OTROKA. Informa-
cije po telefonu 858-238. 
PRODAM HIŠO V STAREM 
VELENJU, Celjska 76, z 
1200 m' vrta. V hiši je možna 
ureditev gostinskega lokala, ob-
stajajo vsa potrebna soglasja. Hi-
ša je priključena na mestni toplo-
vod in ima plačan telefonski pri-
ključek. Informacije po telefonu 
078-860-332. 

UGODNO PRODAM HI-FI 
COMPACT AUDIO CENTER, 
japonske izdelave z dvema kase-
tofonoma, omarico in dva zvo-
čnika. Rakič, Stantetova 2/11, 
Titovo Velenje. 
MIREN MLAJŠI SAMSKI MO-
ŠKI išče sobo v Titovem Velenju 
ali okolici. Informacije po telefo-
nu 854-524. 
PRODAM GOSPODARSKO 
POSLOPJE-VIKEND s 30 a 
zemlje na južnem pobočju Po-
horja. Okvirna cena je 3 NM. 
Pisne ponudbe pošljite na upra-
vo lista pod šifro »Vitanje«. 
UGODNO PRODAM KOM-
PLET DNEVNO SOBO, regal in 
kotna sedeža z mizo. Ogled mo-
goč vsak dan od 18. do 20! ure na 
Stantetovi 9, IV. nadstropje sta-
novanje 11, Titovo Velenje. 
GARAŽO VZAMEM V NA-
JEM. Plačam v naprej za eno le-
to. Pokličite 853-763. 
PRODAM REZERVNE DELE 
ZA R-12. Petek, Zavrh 28, Dobr-
na. 

UGODNO PRODAM MANJ-
ŠO STANOVANJSKO HIŠO Z 
2100 mJ zemlje. Telefon 857-557 
od 14.30 do 15.30 ure. 
IŠČEM SOBO ZA DOBO 7 me-
secev v Titovem Velenju ali širši 

okolici. Lahko kmetija, sem sam-
ski fant. Šifra »Pošten«. 
DO POLETJA NAJAMEM VI-
KEND, kjerkoli. Med prazniki se 
po želji umaknem. Šifra »Kozo-
rog«. 

SHARP HI-FI STOLP PRO-
DAM. Informacije po telefonu 
858-661. 

UGODNO PRODAM GRAD-
BENO BARAKO. 
(2,70 m x 2,40 m) , i n fo rmac i je 
p o te lefonu 856-853 p o 18. uri . 
M L A D A D R U Ž I N A IŠČE S O B O 
ALI STANOVANJE V Titovem Vele-
nju ali okolici. Pisne ponudbe pošljite 
na upravo lista pod šifro »Z ima«. 
ZASTAVO 750 SC letnik 1979, prva 
registracija 1980 prodam. Telefon 
846-016 Poličnik. 

P R O D A M STANOVANJE 110 m' z 

faražo, del vrta in klet. Žerdoner, 
peglova 38, Titovo Velenje. 

KUP IM ALI V Z A M E M V N A J E M 
garažo v starem delu Titovega Vele-
nja. Naslov v uredništvu. 
OBJAVLJAM PROSTA DELA IN 
NALOGE NA TERENU: 1. Delo za 
nedoločen čas, 2. Pogodbeno delo 
(petek popoldan in sobota). Zaželeno 
je vozniško dovoljenje pod točko 1. 
Prošnje s kratkim življenjepisom poš-
ljite na naslov Č ISTILNI SERVIS, 
Lojze Harnaus, Veljka Vlahoviča 7, 
Titovo Velenje. 

UGODNO PRODAM fotoa-
parat Praktica LTL 3, teleob-
jektiv 4/200 in meh za makro 
fotografijo. Informacije po 
telefonu 853-070 popoldan. 

P R O D A M L ITOZELEZNO KAD, 
bide, školjko, umivalnik in kasetofon 
ter kiperbuš štedilnik. Naslov v ured-
ništvu. • OPEKARNA MARIBOR < 

RADVANJE 
Maribor, Streliška 16 a G R A D I T E L J I 

PO ZNIŽANIH CENAH IN Z BREZPLAČNIM PREVOZOM D0100 km 

MONTAŽNI STR0P0VI »NORMA« 
S POPUSTOM PRODAJAMO TUDI TRAJN0ŽARNE PEČI 

Telefon 
(062) 39-911 
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Vabimo vas na 

MARTINOV 
TEDEN 

m 

V TOPOLŠICI 

Od 5. do 11. novembra v 
hotelu Vesna 

Vsak dan MARTINOV KROŽNIK: 

— pečena kokoš, pečenica, mrežna pečenka, 
— ajdovi žganci, kislo zelje 
— skutina potica 

Ob prijetni glasbi, izbranem vinu in 
MARTINOVEM KROŽNIKU . . . 

Informacije in rezervacije: Zdravilišče Topolšica 
— hotel Vesna, telefon: 891120 

Vabljeni! 

IO ljubljanska banka 

TEMELJNA BANKA VELENJE 
t 

Zahtevek za prenos 

R u d n i k l ignita Velenje 
n. sol. o., Titovo Velenje 

Rudnik Lignita Velenje 
Kadrovska služba 

Komisija za delovna razmerja pri D S S S 
OBJAVLJA dela oz. naloge 

VODENJE O D D E L K A R U D A R S K I H Š K O D 

Pogoji: 
— visoka strokovna izobrazba 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— strokovni izpit 
Kandidati naj vložijo pisne prijave z ustrezno dokumentacijo v 8 dneh od dneva objave na naslov: 
Kadrovska služba DO RLV, Prešernova 10, Titovo Velenje. 
Delo se združuje za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 
Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili v 30 dneh po opravljeni izbiri. 
Srečno! 

A O ljubljanska banka 
Temeljna banka Velenje 
n. sub. o. 

Ljubljanska banka, Temeljna banka Velenje, Rudarska 3, Titovo Velenje, razpisuje 

javni natečaj 

za prodajo stanovanjske enote — poslovnega prostora za agencijo Bevče v Titovem Velenju, Velika 
Vlahoviča 42. 

1. Prodaja se stanovanjska enota — poslovni prostor v kletni etaži objekta v Titovem Velenju, Velj-
ka Vlahoviča štev. 42, ki sestoji iz lokala, predsobe, pisarne in kopalnice, v skupni izmeri 45,91 
m1. 

2. Natečajni pogoji: 
— stanovanjska enota se proda po začetni izklicni ceni 4,630.883,00 dinarjev. 
— ponudnik nmora obvezno položiti kavcijo v višini 1 0 % izklicne cene na račun štev.: 

52800-620-37. Udeležencem, ki na javnem natečaju ne bodo uspeli, bo kavcija vrnjena, ko 
postane pogodba najugodnejšega ponudnika pravnomočna. 

— Kupec mora celotno kupnino plačati najkasneje v 15 dneh po sklenitvi pismene pogodbe. 

3. Ponudniki morajo dostaviti pismeno ponudbo na naslov: Ljubljanska banka, Temeljna banka Ve-
lenje, Rudarska 3, 63320 Titovo Velenje v zapečateni kuverti z navedbo »JAVNI NATEČAJ ZA 
POSLOVNI PROSTOR«, najkasneje v roku 10 dni po objavi tega natečaja. Ponudbe bo odprla in 
javno pregledala posebna komisija dne 20. 11. 1985 ob 8. uri v prostorih tajništva LB TB Velenje. 

najkrajša pot do obresti 
Obračun obresti od deviznih 
hranilnih vlog za leto 1985 

Kako 
bodo obresti obračunane? 

Kot smo vas že obvestili, spoštovani varčevalci, je bil v letu 1984 
spremenjen način obračuna in pripisa obresti od deviznih hranilnih 
vlog. Bistvo sprememb izhaja iz odloka zveznega izvršnega sveta (Ur I. 
SFRJ št. 16/84. 34/84, 68/84. 12/85). po katerem se obresti od sredstev 
na deviznih računih in deviznih hranilnih knjižicah jugoslovanskih 
državljanov, ki ne živijo in ne delajo v tujini, izplačujejo v dinarjih. 

Obresti bodo obračunane po obrestnih merah za devizne hranilne 
vloge: 

7,5% za vpogledne devizne hranilne vloge 

9% za vloge, vezane nad 1 leto 

11% za vloge, vezane nad 2 leti 

12.5% za vloge, vezane nad 3 leta. 

Zahtevek za prenos obresti 
od deviznih vlog najkrajša in 
najenostavnejša pot do obresti 

Zagotovite si boljši pregled 
nad privarčevanimi sredstvi! 

Obresti, izračunane po teh obrestnih merah, vam bodo za vsako vrsto 
deviz posebej preračunali v dinarje po srednjem tečaju, ki bo za 
posamezno valuto veljal na dan obračuna, to je 31. decembra 1985. 

Dinarske obresti od vaših deviznih prihrankov bo banka vodila kot 
vpogledno vlogo vse do dne, ko bo prejela vaš nalog za izplačilo ali 
prenos obresti na dinarski račun. Predpisani postopek je zapleten, 
zato je dvig obresti takoj v januarju, žal, povezan z neizogibnimi 
vrstami in čakanjem pred bančnimi okenci. 

Vse v zvezi z izplačilom obresti je možno urediti mnogo enostavneje, 
brez nepotrebnih skrbi in že danes. 

In kaj je treba storiti? Čim prej. najkasneje pa do 24. decembra tega 
leta. predložite enoti banke, ki vodi vašo devizno vlogo. ZAHTEVEK ZA 
PRENOS OBRESTI po deviznih vlogah, obračunanih v dinarjih -
obrazec DRO-11. V obrazcu, ki ga dobite v vseh enotah Ljubljanske 
banke, navedite številko tekočega računa ali dinarske hranilne knjižice, 
kamor želite prejeti obresti; z 31. decembrom 1985 bodo obresti že 
prenešene na želeni račun. 

To pa še ni vse. Zahtevek za prenos obresti za leto 1985 bo veljal tudi 
za avtomatski prenos obresti v naslednjih letih Znesek obračunanih 
obresti se že od 1. januarja dalje obrestuje po veljavni obrestni meri. 
kar je posebej pomembno za varčevalce, ki želijo obresti prenesti na 
hranilno vlogo, vezano nad 1 ali nad 2 leti. 

Če boste zahtevali prenos obresti na tekoči račun, vpis obresti v banki 
sploh ni potreben. Z obrestmi boste lahko razpolagali že 1 januarja, 
banka pa vas bo o novem stanju obvestila s prvim rednim obvestilom. 

Varčevalcem, ki so zahtevek za prenos obresti predložili banki že lani. 
bomo obresti za leto 1985 prenesli avtomatično na želeni račun Le v 
primeru, da je medtem prišlo do spremembe, kot /e npr. ukinitev 
dinarskega računa ali ustanovitev nove devizne hranilne knjižice ali 
deviznega računa, je treba banki predlolžiti nov zahtevek 

Tudi v primeru, da v Ljubljanski banki nimate ne tekočega računa niti 
dinarske hranilne knjižice, ne bo težav Veneti naše banke, ki vam je 
najbolj pri roki. lahko odprete dinarsko hranilno vlogo in številko le 
vloge vnesete v zahtevek. 

Zakaj ne bi, hkrati s prenosom obresti, uredili ludi problema odvečnih 
deviznih vlog Marsikateri varčevalec ima namreč več deviznih 
hranilnih vlog. na njih pa zanemarljivo majhne zneske Če ste imetnik 
večih deviznih računov ali deviznih hranilnih knjižic, lahko sredstva 
prenesete na eno ali dve devizni vlogi, s katerima ledno poslujete, m si 
tako zagotovite boljši pregled nad privarčevanimi sredstvi Da bi se 
izognili možnim pomotam, /e na/bol/e. da prinesete v banko tudi vse 
knjižice oziroma številke deviznih računov (na izpisku, kartončku ali 
drugače zapisano), ki bi jih želeli zapreti 

Š tem obvestilom smo vam želeli predstaviti na/kiaišo m 
najenostavnejšo pot do obresti 
Ljubljanska banka 

Nekateri varčevalci iz tega ali onega razloga ne bodo mogli osebno 
priti v banko. Vsem tem je namenjen zahtevek, ki ga objavljamo hkrati 
z obvestilom in ga lahko izpolnjenega pošljete po pošti -Prosimo vas. 
da ste pri izpolnjevanju zahtevka pozorni, ker zaradi računalniške 
obdelave zahtevkov z napakami banka ne bo mogla upoštevati 

Zahtevek za prenos obresti po deviznih hranilnih vlogah, obračunanih v dinarjih 

(ime in priimek imetnika deviznega računa ali devizne hranilno knjižico) 

naslov imetnika devizne vloge 

prosim, da obresti, obračunane po računu (številka (levi/nega računa) 

prenesete na dinarski račun i t (Slevilka hranilne kn|ižico nli tekočega 

računa) 

v banki (naziv banko in enote banke) 

na ime (ime imetnika hranilne kn j i ž i c ali tekočega ničuna) 

Zahtevek velja vso dotl«|. dokler nam pisno ne sporni j lc spremembo 

Kraj in datum Podpis imetnika dovi/negn računa 
nli devi/ne hranilne kii|i/ice 
• z uoma pooblaščene osebe 

Zahtevek pošljite enoli banke, kjer imate .svr>/ devizni račun ,ili ilcvi/rio hranilno knjižico. 
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koledar 
ČETRTEK, 7. novembra 1985 

- F.NGELBERT 
PETEK. 8. novembra I985 -

TEODOR 
SOBOTA, 9. novembra 1985 

- BOGOMIR 
NEDELJA. 10. novembra 

1985 - ANDREJ 
PONEDELJEK, 11. novembra 

1985 - MARTIN 
TOREK, 12. novembra 1985 

- EMIL 
SREDA, 13. novembra 1985 

- STANISLAV 
ČETRTEK, 14. novembra 

1985 - NIKOLAJ 

GIBANJE P 
POROČILI SO SE: 

Franc Pučko iz Zavodenj in 
Marija Friškovec iz Zavodenj 

Silvo Komprej iz Šoštanja in 
Romana Ledinek iz Topolšice, 

Franjo Reberšek iz Lokovice 
in Olga Dermol iz Lokovice 

ZAHVALA 

13. oktobra 1985 je v 92. letu starosti umrl naš oče 

Baltazar Ževart 

Ob tej izgubi smo dolžni zahvalo mnogim, ki so nam bili v po-
moč, ga pospremili na zadnji poti, darovali cvetje in nam izra-

zili sožalje. 

Posebna zahvala velja predvsem govornikom, godbi, rudarjem, 
pevcem, duhovnikoma. 

Hvala prim. Alojzu Fijavžu za večletno zdravniško skrb. 

Hči Marica in sinovi Janko, Jože, Milan ter Tone z družinami. 

Mnogo trnja, 

cvetja malo, 

to ti je življenje dalo. 

ZAHVALA 

Po hudi in neozdravljivi bolezni nas je mnogo prezgodaj za vedno zapu-
stil naš dragi brat, stric in oče 

Jože Ledinek 
roj. 14. 3. 1928 - 26. 10. 1985 

iz Florjana pri Šoštanju 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za nesebično pomoč in da-
rovano Cvetje. 

Zahvaljujemo se tudi domu ostarelih, posebno Zofki Zega za krajšanje bolečin in zdravstvene-
mu osebju, govornikoma za ganljive besede, duhovniku za opravljen obred ter ZB Titovo Ve-

lenje, ZB Skorno — Florjan in Tinetu Zagoričniku za zadnji pozdrav. 
Še enkrat hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti in ga ohranili v lepem spomi-

nu. 

Žalujoči: hčerka Marija z družino, sestre Ivanka, Micika, Gelika in Pepca z družinami in brat 
Tone ter ostali sorodniki. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, dedka, pradedka in brata 

Franca Šumaha 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so z nami sočustvovali, in vsem, ki so mu darovali cvetje ter 
ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Posebna zahvala velja družinama Arlič iz Škal. 

Hvala tudi govorniku Mihi Valenciju za poslovilne besede, pevcem, društvu ZB Titovo Vele-
nje, DB ter duhovniku za opravljen pogrebni obred. 

VSI NJEGOVI 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega strica 

Jožeta Tajnška 

Prezgodaj se je ustavilo vaše dobro srce in pridne roke. 
Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, družini Pačnik za tako hitro in ne-
sebično pomoč, Klanšetovim za besede slovesa, društvu upokojencev, čebelarski družini za 

ganljive besede, rudarski godbi in prečastitemu duhovniku za lep pogrebni obred. 

Iskrena hvala vsem! 

Žalujoči: Nečaki, nečakinje in družina Srebre. 

UMRLI SO: 
Franc Kristavšek, Velike Gra-

hovše 21, star 79 let, 
Frančišek Šumah, Jurčičeva 1, 

Titovo Velenje, star 82 let 

Franc Pavšek,. Slivno 2, star 55 
let 

Marija Zagoričnik, Zalog 18. 
star 78 let 

Adolf Marinič, Gotovlje 139, 

star 45 let 
Viktorija Pukmajster, Doberte-

ša vas 56, sta-a 65 let, 
Dušan Sila, Ul. Vrnjačke Ba-

nje 3, Titovo Velenje, star 49 let 

ZAHVALA 

Ob tragični in veliko prerani smrti naše drage hčerke ' 

Danijele Dobrovolec 
učenke iz Titovega Velenja 

se zahvaljujemo za nesebično pomoč sosedom, učencem in kolektivu osnovne šole b.atov 
Mravljakov, očetovim sodelavcem in prijateljem, ki so z nami sočustvovali in nam pomagali v 

težkih trenutkih. 

Hvala vsem, ki so darovali cvetje in jo pospremili na njeno tako prerano zadnjo pot. 

Žalujoči: družina Dobrovolec in ostali sorodniki. 

Zahvala 

Sporočamo žalostno vest, da je umrla 

Frančiška Žerdoner 
upokojenka iz Titovega Velenja 

Iskrena hvala vsem, ki ste kakorkoli pomagali in darovali vence in cvetje ter izrazili sožalje. 
Hvala pevskemu zboru Konovo, govorniku tovafišu Valenciju in g. duhovniku za opravljen 

obred. 

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili k pogrebu. 

VSI NJENI 

Žalujoči: Sinovi Franc, Milan in Edo z družinami, hčerki Marija in Danica z družinama ter osta-
lo sorodstvo. 

Nihče zares ne umre, 

dokler ni zares pozabljen 

V hudi nesreči nas je v 11. letu za vedno zapustil 

naš ljubljeni sin, brat, stric 

Uroš Golob 
iz Topolšice 

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi našega najdražjega se v hudi žalosti iskreno zahvaljuje-
mo zdravnikom in ostalemu osebju intenzivnega kirurškega oddelka bolnišnice Čelje, dr. Stu-
parju, dr, Menihu in sestri Majdi, vsem zaposlenim iz zdravstvene postaje Šoštanj, pevcem iz 
OŠ Topolšica, Gasilskemu društvu Topolšica, še posebej družini Kotnik, Glasbeni šoli Šo-

štanj, OŠ Karla Destovnika-Kajuha Šoštanj. 
Enaka zahvala velja vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki so nam ob težkih trenutkih 

nesebično pomagali in nam stali ob strani. 
Hvala tudi govornikom Vikiju Zagerju, Zorici Blagotinšek, deklici Grilovi za poslovilne bese-

de in duhovniku za' opravljen obred. 
Zahvala velja tudi godbi TUŠ ter vsem, ki ste nam darovali cvetje, nam izrazili sožalje in ga 

pospremili v tako velikem številu na njegovi tako prerani zadnji poti. 

Žalujoči: mama Marjana, ata Ivan, sestra Bojana, brat Stane, nečak Jani in ostalo sorodstvo. 

Kje si ljuba mati, 

kje je mili tvoj obraz, 

kje je roka tvoja, -

ki skrbela je za nas ? 

(Raztresen) 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše drage mame 

Pavle Verdev 

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem :a cvetje m spremstvo na njeni zadnji po-

ti, govornikom, pevcem in duhovniku :a obred. 

Družinam Hriberšek. Podbornik in Pajenk hvala za pomoč. 

Posebna zahvala intenzivnemu internemu in gastro oddelku bolnišnice Celje. 

Žalujoči: Hčerke z družinami. 



Koordinacijski odbor sindikata Gorenje SOZD 

Tesnejše sodelovanje z občinskimi sveti ZSS 
Koordinacijski odbor sindikata sestavljene organizacije združenega 

dela Gorenje je na zadnji razširjeni seji ocenil dosedanje sodelovanje z 
občinskimi sveti zveze sindikatov, kjer delujejo Gorenjeve delovne orga-
nizacije. Izoblikovali pa so tudi več stališč, da bi bilo prihodnje sodelo-
vanje načrtnejše in še uspešnejše. 

Ugotovljeno je bilo, da dose-
danje sodelovanje ni bilo načrt-
no. Z občinskimi sveti zveze sin-
dikatov v občinah, kjer delujejo 
Gorenjeve delovne organizacije, 
so sodelovale v glavnem konfe-
rence osnovnih organizacij zveze 
sindikatov oziroma osnovne or-
ganizacije zveze sindikatov. Se-
veda pa ob tem ni mogoče mimo 
več nalog, ki so jih v Gorenju 
uresničili v zadnjem času s sode-
lovanjem z občinskimi sveti zve-
ze sindikatov. Pri tem ne gre še 
posebej prezreti zbiranja sred-
stev rezervnih skladov za pokri-
vanje Gorenjevih izgub. Pri tem 
so prišli do izraza dobri odnosi 
in medsebojno zaupanje. 

Koordinacijski odbor sindika-
ta sozda Gorenje je na seji, ki so 
se je udeležili tudi predsedniki 
občinskih svetov zveze sindika-
tov iz občin, kjer so Gorenjeve 
delovne organizacije, in pred-
stavniki republiškega odbora sin-
dikata delavcev elektrokovinske 
industrije, v prizadevanjih za na-
črtnejše in še uspešnejše sodelo-
vanje, izoblikovali stališče, da 
naj bi uveljavili zlasti še nasled-
nje oblike medsebojnega sodelo-
vanja. Konference osnovnih or-
ganizacij zveze sindikatov oziro-
ma osnovne organizacije zveze 
sindikatov Gorenjevih delovnih 
organizacij bodo v prihodnje še 
tesneje sodelovale z občinskimi 

Krajani krajevne skupnosti Šalek — Gorica v Titovem Ve-
lenju že nekaj časa pridno delajo. Udarniško urejajo peš pot nad 
tunelom. Pot je bila sicer že prej, vendar pa ni bila varovana, ni-
ti urejena. Krajani iz soseske A bodo to pot uredili in razširili. 
Udarniškega dela se udeležuje veliko krajanov. 

Nasilni gledalci iz Trbovelj 
Ali resnično mora določena ekipa 

zmagati za vsako ceno? Ali so lahko v 
nekem kraju posamezniki ali skupina 
tako zastrupljeni s tem ciljem, da pri 
tem pozabljajo na športni duh in želijo 
tndi z raznoraznimi pritiski priti na 
zmagoslavni vrh? Če ocenjujemo sre-
čaaje 8. kola med Šoštanjem in Rudar-
jem iz Trbovelj — zaradi zasedenosti 
Rdeče dvorane v Titovem Velenju je bi-
la tekma v športni dvorani v Slovenj 
Gradca —, potem moramo ob npošte-
vanju tega, kar se je dogajalo na tekmi, 
odgovoriti pritrdilno. 

Gostje iz Trbovelj so prišli v Slovenj 
Gradec kot vodilna ekipa na lestvici, 
njihov nasprotnik pa je letošnji sloven-
ski prvak. Ob morebitni zmagi bi si 
Trboveljčani skoraj zanesljivo zagoto-
vili naslov jesenskega prvaka. Ko so ob 
izredno slabi igri So^tanjčanov hitro 
povedli s tremi zadetki razlike ia to 
vodstvo do 27. minnte imeli še nekaj-
krat, so se verjetno že videli zmagoval-
ci tega najpomembnejšega srečanja 8. 
kola v slovenski rokometni ligi. Doma-
či gledalci so športno prenašali slabo 
igro in neigro svojega moštva. Tn in 
tam so kakšno pikro izrekli iz oči v oči 
glede sodnikov, ki sta resnično sodila z 
napakami, vendar na obeh straneh. 
Klop Trboveljčanov je bila povsem mir-
na. Trener Požun je nerazpoloienega 
kapetana Vajdla zamenjal Z Gradišni-
kom. Nekaj ajegovik odličnih obramb 
Je dalo »iajekcijo« njegovim soigral-
cem. Sledil je preobrat, Id ga gotovo ni 
pričakoval gostujoči trener Jekoš, ne 
njegovi igralci, še najmanj pa skgpina 

navijačev iz Trbovelj. Tri minute pred 
koncem prevega dela so rokometaši 
Šoštanja izenačili (14:14), ob odmoru 
so že vodili s 15:14, po nekaj minutah 
nadaljevanja pa so si z izredno hitro 
igro proti počasnim gostom priigrali že 
6 zadetkov prednosti in tedaj nihče ni 
več mogel dvomiti v njihovo zmago. 
No, s tem se ni sprijaznil gostujoči tre-
ner, ki se je začel nešportno vesti proti 
sodnikoma. Gostujoči igralci so na tre-
nutke zaigrali grobo. Nešportno vede-
nje gostujočega trenerja je gotovo 
spodbudilo skupino navijačev iz Trbo-
velj, ki so hoteli vzeti srečanje v svoje 
roke. V 46. minuti je najprej eden od 
njih pritekel na igrišče, v 51. minuti pa 
več — vsi z namenom, da bi se »znesli« 
nad sodnikoma. Srečanje je bilo zaradi 
tega nekaj minut prekinjeno, gledalci 
iz Trbovelj — menimo, da se trezen 
človek ne more tako vesti — pa so se 
umirili šele, ko so prišli možje v mo-
drem. 

Početje trenerja gostov in gledalcev 
je vsekakor obsojanja vredno, kajti 
sodnika sta bila resnično najmanj kri-
va odličnim obrambam Gradišnika, pa 
temu, da je Vajdl ubranil 4 sedemme-
trovke in odličnim igram ter zadetkom 
Voglerja, Gjurina, Požuna, Medveda 
in drugih igralcev Šoštanja v zadnjih 
minutah prvega dela in ves drugi del 
igre. 

Za Šoštanj so igrali: Gradišnik, Ča-
ter, Gjurin 6, Ramšak 1, Ocvirk 3, 
Medved 3, Frnkovič, Požun 4, Lesjak, 
Vrečar 4, Vogler 7, Vajdl. (vos) 

Fužinar II—Ljubno 1:3 
V 5. kolu tekmovanja v slovenski 

odbojkarski ligi so igralke Ljubnega 
gostovale na Ravnah in premagale 
drugo ekipo domačega Fužinarja s 
3:1 (9f — I I , —13, —11) in s tem del-
no ublažile posledice nepričakovane-
ga poraza na domačem igrišču v 
prejšnjem kolu. Mlade in neizkušene 
gostiteljice so se dokaj enakovredno 
kosale z boljšimi gostjami, ki niso po-
kazale vsega kar znajo. Domačinke so 

predvsem presenetile z dobro igro v 
prvem nizu, ki so ga zanesljivo dobi-
le. 

Za Ljubno so igrale: Skok, M. Mo-
ri, M. Jeraj, J. Jeraj, L. Mori, Zales-
nik, Pustoslemšek, Orlovič in Oreš-
nik. V prihodnjem kolu bodo Ljuben-
ke doma igrale z zadnjeuvrščeno eki-
po Rogoze, čaka pa jih še zaostalo 
srečanje z ljubljansko ekipo Partizana 
Tabor. 

Nafta—Elkroj 2:1 
Derbi 9. kola v Lendavi je zadovo-

ljil številne gledalce. Na začetku sre-
čanja so bili boljši nogometaši Elkro-
ja in so v 16. minuti z zadetkom Ko-
pušarja tudi povedli. Po vodstvu go-
stov so domačini zaigrali bolje in so 
do odmora izenačili, takoj na začetku 
drugega dela igre pa povedli. Zatem 
so zapravili še nekaj lepih priložnosti, 
nato pa popustili. Proti koncu sreča-

nja so se morali igralci Nafte krčevitp 
braniti pred napadi razigranih gostov 
in se lahko le športni sreči zahvalijo, 
da so uspeli iztržiti obe točki. Nogo-
metaši Elkroja na lestvici še naprej 
vodijo, čeprav jih je po točkah dohi-
tel slovenjgraški Partizan, v prihod-
njem kolu pa zopet gostujejo, tokrat 
pri zadnjeuvrščeni ekipi Brežic. 

sveti zveze sindikatov. Enkrat 
letno pa bo pripravil koordina-
cijski odbor sindikata sestavljene 
organizacije združenega dela 
Gorenje v Titovem Velenju sre-
čanje s predsedniki občinskih 
svetov zveze sindikatov iz občin, 
kjer so tovarne Gorenja. Ta sre-
čanja naj bi bila v okviru že tra-
dicionalnih »Poslovnih dni Go-
renja«, na njih pa bi spregovorili 
o doseženih poslovnih rezultatih, 
usmeritvah za prihodnje delo in 
gospodarjenje ter tudi o morebi-
tni problematiki, ki tare Gorenje. 
Če bo potrebno, pa bodo uvelja-
vili še druge oblike medsebojne-
ga sodelovanja. 

Koordinacijski odbor sindika-
ta Gorenje SOZD je na zadnji 
razširjeni seji sklenil, da bo nje-

gova konstitutivna seja sredi de-
cembra. Za sejo so določili tudi 
okvirni dnevni red. Pred tem se 
bodo zvrstili občni zbori osnov-
nih organizacij zveze sindikatov 
in volilno programske seje kon-
ferenc osnovnih organizacij zve-
ze sindikatov. 

Udeležence zadnje razširjene 
seje koordinacijskega odbora 
sindikata Gorenje SOZD so po-
slovodni delavci Gorenja sezna-
nili z rezultati letošnjega gospo-
darjenja, o predvidevanjih za de-
lo in gospodaijenje v letu 1986 
ter z uresničevanjem sanacijske-
ga programa. Pri tem so opozori-
li tudi na odstopanja pri uresni-
čevanju posameznih nalog iz sa-
nacijskega programa in na teža-
ve, ki v tej zvezi pestijo Gorenje. 

Ogled jedrske elketrame 
Prejšnji petek so se člani društva 

varnostnih inženirjev in tehnikov iz 
Titovega Velenja odpeljali na stroko-
vno ekskurzijo v Krško. Tam so si z 
velikim zanimanjem ogledali jedrsko 
elektrarno, zatem pa so imeli stroko-

vni posvet o varnosti pri delu, požar-
ni varnosti in o vplivih jedrske elek-
trarne na ekologijo. Ogledali so si tu-
di zgodovinski in etnografski muzej v 
Brežicah in cvetlične nasade Agrarie 
v Čatežu. 

Po vrnitvi so udeleženci ekskurzije 
povedali, da so bili povsod lepo in to-
plo sprejeti, še posebej pa jih je nav-
dušil ogled jedrske elektrarne in pri-
kaz filma o vzdrževanju, polnjenju in 
varnostnih ukrepih pri tem. Zapiši-
mo, da takšne ekskurzije sodijo v le-
tni program dela društva s posebnim 
poudarkom na strokovnem usposa-
bljanju članov. 

B. M. 

Koren s sedmimi 
otroki 

Je še kje družina, ki bi imela v 
petih mesecih kar sedem otrok, 
tako kot jih ima koren v rokah 
Milene Sevčnikar iz Lajš nad Šo-
štanjem? 

Tehta 2 kilograma. 

Pri Flisovih na Šaleški cesti 

Kako dolgo še 
omet na glavo? 

Maribor—Rudar 1:0 
V derbiju 10. kola v slovenski no-

gometni ligi so nogometaši Rudarja 
tesno izgubili z vodilnim Mariborom 
na njegovem igrišču, z nekoliko več 
sreče pa bi lahko iztržili vsaj točko, če 
ne več. Srečanje v Ljudskem vrtu ni 
zadovoljilo 1.000 gledalcev, domačini 
pa so bili spretnejši in predvsem sre-
čnejši in tako osvojili zelo pomembni 
točiti, ki jim že zagotavljata vodstvo 
po sklenjenem jesenskem delti prven-
stva. 

Zmagoviti zadetek je v 48. minuti 
dosegel Jevšenak, ki je z desetih me-
trov neubranljivo zadel mrežo odli-
čnega vratarja Tasiča, ta pa je tik 
pred tem odbil žogo po lepem strelu 
Saberla z glavo. Mariborčani so imeli 
zatem še nekaj priložnosti, proti kon-

cu srečanja pa je domača obramba 
zaigrala brezglavo in nogometaši Ru-
darja bi lahko brez težav vsaj izenači-
li, če ne že zmagali, vendar so bili 
premalo iznajdljivi in natančni. 

Nogometaši Maribora imajo sedaj 
kar šest točk prednosti pred Slova-
nom ter trboveljskim in velenjskim 
Rudarjem, vendar se bo vrstni red 
med zasledovalci po prihodnjem kolu 
zagotovo spremenil, pri tem pa je v 
najboljšem položaju prav velenjski 
Rudar. Velenjski nogometaši bodo 
namreč doma igrali s predzadnjim 
celjskim Kladivarjem, Trboveljčani 
bodo gostili vodilno moštvo Maribo-
ra, Slovan pa gostoval na vročem 
igrišču v Domžalah. 

Šmartno—Brežice 2:0 
Nogometaši Šmartnega so končno 

tudi doma zaigrali kot se spodobi in 
slavili prepričljivo zmago. V srečanju 
z Brežicami so že v prvem polčasu za-
mudili nekaj lepih priložnosti. V dru-
gem so zaigrali še bolj napadalno in v 
68. minuti je Kodre po gneči v kazen-
skem prostoru prvič premagal gostu-

jočega vratarja. Tekma je bila odloče-
na v 82. minuti, ko je mrežo iz proste-
ga strela zadel še Raukovič. Nogome-
taši Šmartnega bodo tudi v prihod-
njem kolu igrali doma, njihov naspro-
tnik pa bo moštvo Steklarja iz Roga-
ške Slatine. 

Koper—Usnjar 3:2 
Mladinci šoštanjskega Usnjarja so 

v nedeljskem kolu tekmovanja v slo-
venski mladinski nogometni ligi v 
Kopru klonili proti vrstnikom istoi-
menskega kluba. Čeprav so dvakrat 
vodili, so domačini obakrat uspeli 
izenačiti in doseči tudi zmagoviti za-
detek. Strelca za Šoštanjčane sta bila 

Kotnik in Bauman. Povedati velja, da 
so morali igrati na pomožnem igrišču, 
na katerem je bilo praktično ^mogo-
če izvesti dobro akcijo. V prihodnjem 
kolu igrajo mladinci Usnjarja na do-
mačem igrišču z mladinci ravenskega 
Fužinarja. 

Brežice—Elektra 68:83 
Košarkarji Elektre so na gostova-

nju zanesljivo in zasluženo premagali 
domače moštvo. Vso srečanje so bili 
boljši nasprotnik, sicer športno tekmo 
pa sta pokvarila sodnika s svojimi 
odločitvami. Domačinom sta brez po-
trebe dosodila dve tehnični napaki, 

prav tako brez potrebe pa sta izključi-
la tudi šoštanjskega trenerja Bukovi-
ča. 

Pri Elektri je bil v prvem polčasu 
najboljši mladi Janič, ki pa je moral 
že v 25. minuti na klop zaradi petih 

Pred nekaj dnevi nas je družina 
Flis s Šaleške 18/d v Titovem Ve-
lenju povabila na dom, da se sami 
prepričamo v kakšnem nemogo-
čem stanju je njihovo trisobno 
družbeno stanovanje. Njihova že-
lja namreč je, da bi v našem časni-
ku opisano stanje pripomoglo k 
hitrejšemu reševanju perečega 
vprašanja, ki Flisove tare že tri le-
ta. 

Zakaj gre? Sami smo se pre-
pričali, da je precej stropa in 
sten v spalnici močno poškodo-
vanih, po vsej verjetnosti zaradi 
vdora vode z vrhne terase te sta-
novanjske hiše. Odpadata belež 
in omet, ponekod pa so že vidne 
razpoke. Najhuje je vsekakor v 
spalnici, vendar so se posledice 
pronicanja vode razširile tudi na 
ostale bivalne prostore, sinovo 
ter dnevno sobo in kuhinjo. Zna-
ki poškodb so vidni tudi na 
okenskih okvirjih v kuhinji s se-
verne strani. Seveda se vodni 
madeži ob vsakokratnem dežev-
ju, zlasti pa v zimskem času, ne-
zadržno širijo in večajo že od le-
ta 1982 dalje, ko so se pokazali 
prvi znaki vlage. 

Najprej so Flisovi o tem nelju-
bem dogodku obvestili hišni svet 
na Šaleški 18, ki si je na moč pri-
zadeval stvar urediti, vendar brez 
uspešno. Zato so se obrnili na 
Vekosov tozd Stanovanjska oskr-
ba. Njegovi predstavniki so si v 
začetku leta 1983 stanovanje 
ogledali in obljubili, da bodo po-
škodbe čimprej odpravili. In res. 
Vse poškodbe so prebelili. Toda 
madeži so se pozimi leta 1983/84 
kajpak ponovno pojavili. Da bi 
posledice ublažili in zaščitili sta-
novanje in pohištvo v njem, so 
Flisovi pozimi s terase odmetali 
sneg. 

»Ponovno smo obvestili Ve-
kos«, je ob našem obisku z jo-
kom v očeh pripovedovala Zofka 
Flis in nadaljevala: »Že precej 
priporočenih pisem smo jim po-
slali, pa tudi mož in sin sta se 
večkrat osebno oglasila na Sta-
novanjski oskrbi, toda žal smo 
vedno naleteli na gluha ušesa. 
Največ kar so storili, je bil ogled 
stanovanja in obljuba, da bodo 
posledice odpravili.« Med dru-
gim so Flisovim priporočili, da v 
spalnici, kjer so poškodbe naj-
bolj vidne, odstranijo dve leti 
stare tapete, ki so po njihovem 

osebnih napak. Takrat so se razigrali 
povratnik iz JLA Gaberšek, Breznik, 
Lipnik in Dumbuya. Po 4. kolu je 
Elektra s 6 točkami v zgornjem delu 
lestvice, v soboto ob 18. uri pa bodo 
šoštanjski košarkarji doma igrali z 

(Vekosovem) mnenju vzrok za 
vlago v stanovanju. »Vsako jutro 
imam na postelji in pohištvu de-
belo plast odpadnega materiala s 
stropa in sten, med spanjem pa 
nam pada na obraz. Večajo se 
stroški čiščenja poste.ljnine, pre-
prog in pohištva. Vse to me spra-
vlja v tako slabo voljo, da vam jo 
težko opišem, poleg tega bolu-
jem na živcih in sem invalid 2. 
kategorije,« nam je potožila Zof-
ka Flis in se ponovno zazrla v 
strop nad posteljo. »Ali smo mi 
krivi, da stanujemo tik pod tera-
so v četrtem nadstropju,« se 
sprašuje Zofka Flis in nadaljuje: 
»Želimo si, in to upravičeno, 
prav tako dobro stanovanje, kot 
ga imajo drugi stanovalci v tej 
hiši. 

Zato imamo vso pravico 
zahtevati, da se to stanovanje po-' 
pravi in vrne v prvotno obliko, 
saj je končno družbeno stanova-
nje,« še doda Zofka Flis, ki je 
nad odnosom Stanovanjske oskr-
be in zaradi nenehnih obljub 
močno razočarana. Tudi zato, 
ker so jih zaradi neplačevanja 
stanarine od lanskega leta na-
prej, druge dajatve redno plaču-
jejo, predali sodišču. »V lanskem 
letu smo namreč prenehali plače-
vati stanarino, da bi tako opozo-
rili na nevzdržne stanovanjske 
razmere,« pravi Zofka Flis. 

(b. m.) 

Posledice, čeprav ne vse, so 

vidne tudi na posnetku 

ekipo Garanta in si seveda obetajo 
novo zmago. 

V Brežicah so nastopili Sevšek, Ga-
beršek 10, Lipnik 5, Pečovnik, Kitak 
2, Dumbuya 20, Janič 14, Cajner 4, 
Breznik 28, Rotovnik in Plešej. 

Dve zmagi kadetov Elektre 
Kadeti šoštanjske Elektre so z go-

stovanja v Zagorju prinesli obe točki. 
Že v prvem polčasu so povedli za 15 
točk, pri tem pa se je najbolj izkazal 
Brešar z meti za tri točke. V drugem 
polčasu so nekoliko popustili, svoje 
sta k temu prispevala tudi pristranska 
sodnika in so v dramatičnem boju le s 
težavo ohranili minimalno vodstvo. 
Rezultat je bil 72:71 za Elektro, igrali 
pa so Vinkovič 4, Pinter 2, Mrzel 26, 
Gojevič 16, Oman, Kremer, Ocepek 
2, Vovk 10 in Brešar 12. 

Uspešni so bili tudi v naslednjem 
kolu, ko so doma v izredno pomemb-
nem srečanju premagali vrstnike celj-
ske Libele s 83:80. Šoštanjski košar-

karji se namreč z Libelo in ljubljan-
skim Slovanom borijo za prvi dve me-
sti v tej skupini, ki vodita na sklepni 
del republiškega prvenstva. V sreča-
nju s Čeljani so domačini v 5. minuti 
vodili že s 16:1 in razliko obdržali do 
konca polčasa. V začetku drugega so 
vodili že z 19 točkami razlike, nato pa 
popustili in gostje so razliko občutno 
zmanjšali. Prav s Slovanom se bodo 
kadeti Elektre pomerili že v nasled-
njem kolu. Tekma bo v nedeljo ob 10. 
uri v telovadnici Solidarnosti v Šošta-
nju. Proti Libeli so nastopili: Vinko-
vič 20, Pinter 2, Mrzel 19, Gojevič 14, 
Oman, Kremer, Ocepek 10, Vovk 5 in 
Brešar 13. 

Peta zaporedna dvojna zmaga 
Odbojkarji in odbojkarice Topolši-

ce so oboji zmagali tudi v 5. kolu in 
tako dosegli vsak po peto zaporedno 
zmago. Igralci Topolšice so premaga-
li ekipo Pomurja s 3:0 (4, 5, 13), igral-

ke Topolšice-Hajuha pa ekipo Strojn-
ske reke s 3 :1 (10, -11 , 5, 12). V na-
slednjem kolu bodo odbojkarji gosto-
vali v Ljutomeru, odbojkarice pa v 
Šempetru. 

Velenjčani drugi v Titovem Velesu 
Na drugem srečanju športnikov 

Titovih mest, tokrat je bilo v Titovem 
Velesu, je v namiznem tenisu in šahu 
nastopilo 60 športnikov in šahistov. 

Zmagali so domačini, pred športniki 
iz Titovega Velenja in Titovega Uži-
ca. Povedati velja, da bo srečanje pri-
hodnje leto v Titovem Velenju. 

Priprave na tekmovalno sezono 
V pripravah na bližnja tekmovanja 

v mednarodnem programu so se v 
Gorenji vasi pomerili slovenski mla-
dinci in mladinke v streljanju s stan-
dardno zračno puško. Pri mladinkah 
je s 362 krogi zmagala Trboveljčanka 
Korbarjeva, na naslednjih mestih pa 
so se zvrstile velenjske mladinke: Mo-
čivnikova s 358 krogi, Orlačnikova s 
351, Šafaričeva s 345 in Bandalova s 
328 krogi. Pri mladincih je bil s 352 
krogi Klančnik 3., sedmi je bil Legner 

i j /', osmi Vetemik s 335 in deseti 
štorman s 331 krogi. 

Na domačem strelišču pa so velenj-
ski strelci pripravili tekmovanje v 
streljanju s pištolo in puško za potrdi-
tev norm, ki so potrebne za nastop na 
zveznem kontrolnem tekmovanju v 
Sarajevu to soboto. Norme že imajo 
Trinkaus, štuhec, Trstenjak, Denis 
Bola, Orlačnikova in Močilnikova, na_ 
zadnjem tekmovanju pa sta jo izpol-' 
nila še Detlbah in mladinec Boris 
Klančnik. 


